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                                                   Zápisnica 

                 napísaná na zasadnutí  Mestského zastupiteľstva v Poltári  

                                                dňa 28.06.2021 

 

Prítomní: JUDr. Bronislava Garajová, Mgr. Pavel Jánošík, Mário Kurák, Zdenko Račko, Ing. 

Miroslav Macove, Bc. Ján Skýpala, Mgr. Lenka Sojková, Bc. Martina Tóčiková, Ján Kromholc, 

Ing. Peter Žilák, Boris Dreisig, Pavel Gavalec, Karol Švingál  

Primátorka: Mgr. Martina Brisudová 

Hlavný kontrolór: Ing. Tomáš Škrabák 

Zapisovateľka: Mária Šnúriková 

 

Pani primátorka rokovanie mestského zastupiteľstva otvorila, privítala všetkých prítomných 

poslancov. Na zasadnutí je prítomných 11 poslancov, MsZ je uznášaniaschopné. Uznesenia na 

dnešnom MsZ sa budú prijímať elektronickou formou. 

 

2. Voľba overovateľov zápisnice a návrhovej komisie  

Overovatelia zápisnice: 1. Mgr. Lenka Sojková 

         2. Ján Kromholc 

 

Kto je za to, aby overovateľmi zápisnice boli Mgr. Lenka Sojková a Ján Kromholc? 

 

Hlasovanie: 

10 – za                                         0 – proti                                0 – zdržal sa hlasovania 

 

Neprítomní: Gavalec Pavel, Boris Dreisig, Bc. Ján Skýpala 

 

Návrhová komisia: predseda - Ing. Peter  Žilák 

Členovia: 1. Mário Kurák 

                2. Ing. Miroslava Macove 

 

Hlasovanie: 

  11 – za                                     0 – proti                                0 – zdržal sa hlasovania 

 

Neprítomní: Boris Dreisig, Bc. Ján Skýpala 

 

1. Otvorenie  

2. Voľba overovateľov zápisnice a návrhovej komisie  

3. Schválenie programu zasadnutia 
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4. Obsah a cieľ Konferencie o budúcnosti Európy 

5. Informatívna správa o ukončení funkčného obdobia riaditeľa a menovanie nového 

riaditeľa ZŠ Slobody 2, Poltár 

6. Odmeňovanie  bezpríspevkových darcov krvi 

7. Udelenie verejného ocenenia – Ceny mesta Poltár 

8. Dodatok č. 2 k Zmluve o dielo pre projekt „Zníženie energetickej náročnosti budovy 

Kultúrneho domu v meste Poltár“  

9. Dodatok č. 3 k Zmluve o dielo pre projekt „Zníženie energetickej náročnosti budovy 

Kultúrneho domu v meste Poltár“  

10. Informatívna správa o plánovanej obnove časti miestnej komunikácie v mestskej časti 

Prievrana v Poltári 

11. Odborné stanovisko hlavného kontrolóra k návrhu záverečného účtu mesta Poltár za rok 

2020 

12. Záverečný účet mesta Poltár za rok 2020 

13. Použitie rezervného fondu a rozpočtové opatrenia 

14. Schválenie odvolania konateľa a schválenie nového konateľa spoločnosti BYTHERM, s. 

r. o., Mestský bytový podnik Poltár, IČO: 316 01 685, so sídlom Sklárska 593/43, 987 01  

Poltár 

15. Zmeny v zložení dozornej rady  BYTHERM, s. r. o., Mestský bytový podnik Poltár 

16. Zmeny v zložení komisií MsZ – bytová komisia 

17. Správa o výsledku inventarizácie majetku, záväzkov a rozdielu majetku a záväzkov k 31. 

12. 2020 a návrh na vyradenie prebytočného majetku  

18. Návrh plánu činnosti MsR a MsZ na II. polrok 2021 

19. Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na II. polrok 2021 

20. Rozpočtové opatrenia 

21. Správa o výsledkoch kontroly poskytnutia, čerpania a vyúčtovania dotácií poskytnutých 

z rozpočtu mesta Poltár za rok 2020 v zmysle platného VZN č. 4/2019 o poskytovaní 

dotácií z rozpočtu mesta Poltár 

22. Vrátenie dotácií poskytnutých z rozpočtu mesta Poltár za rok 2020 

23. Správa o výsledkoch kontroly splnenia opatrení prijatých na základe kontroly č. 3/2020, 

overením výkazov FIN 1-12, ktoré boli vypracované mestom Poltár a organizáciami 

v jeho zriaďovateľskej pôsobnosti k 31.12.2020 a o výsledkoch kontroly stavu a vývoja 

dlhu mesta Poltár 

24. Správa o výsledkoch kontroly čerpania bežných výdavkov na strediskách Poliklinika 

a Požiarna ochrana za rok 2020 

25. Interpelácie  poslancov 

26. Diskusia 

27. Záver 

 

3. Schválenie programu zasadnutia MsZ 

Pani primátorka: program dnešného MsZ bol zaslaný elektronickou formou spolu s 

materiálmi, ktoré boli následne zverejnené na oficiálnej internetovej stránke mesta 
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www.poltar.sk. Program na dnešné zasadnutie MsZ obsahuje 27 bodov. Navrhujem doplniť 

bod č.21 pod názvom Prenájom nebytových priestorov - započítanie nájmu. Tento bod bol 

súčasťou rokovania mestskej rady. Mestská rada vyjadrila negatívne stanovisko k tomuto bodu.  

Pán poslanec Kurák: podal pozmeňujúci návrh k bodu č.19 - Návrh plánu kontrolnej činnosti 

hlavného kontrolóra na II.  polrok 2021.  

Pani viceprimátorka JUDr. Garajová: ale to je pozmeňujúci návrh, ktorý dáte vtedy, keď 

bude ten bod. 

Pán poslanec Kurák: dobre. 

 

Hlasovanie za pôvodný program: 

 

    10 – za                                  0 – proti                                   1 – zdržal sa hlasovania 

Ing. Peter Žilák 

 

Neprítomní: Boris Dreisig, Bc. Ján Skýpala 

 

 

Hlasovanie za program o doplnený bod programu: 

    11 – za                                   0 – proti                                   0 – zdržal sa hlasovania 

 

Neprítomní: Boris Dreisig, Bc. Ján Skýpala 

 

4. Obsah a cieľ konferencie o budúcnosti Európy 

Pani primátorka: materiál predkladáme na základe doručeného listu mesta Poltár zo dňa 

27. 4.2021 od štátneho tajomníka Ministerstva zahraničných vecí a európskych záležitostí pána 

Martina Klusa. V máji 2001 oficiálne odštartoval nový európsky projekt pod názvom 

Konferencia o budúcnosti Európy, ktorého zámerom je zapojiť občanov do diskusie o 

budúcnosti Európy. Konferencia sa oficiálne začala symbolicky v nedeľu 9. mája tohto roka na 

Deň Európy v sídle Európskeho parlamentu v Štrassburgu. V rovnaký deň sa pri tejto 

príležitosti uskutočnilo na Bratislavskom hrade slávnostné stretnutie troch najvyšších 

ústavných činiteľov Slovenskej republiky a ministra zahraničných vecí a európskych záležitostí 

SR. Cieľom predkladaného materiálu je predstaviť online formou poslancom a poslankyniam 

mestského zastupiteľstva rovnako aj občanom mesta Poltár myšlienku a ciele Konferencie o 

budúcnosti Európy v Slovenskej republike. Ak môžeme, tak sa teraz spojíme s koordinátorkou 

kabinetu štátneho tajomníka pána Martina Klusa s pani Gabrielou Výrostkovou. 

 

Pani viceprimátorka JUDr. Garajová: najprv prezentáciu. 

Pani primátorka: máme k dispozícii prezentáciu, ktorú nám zaslalo Ministerstvo zahraničných 

vecí? 

Ing. Čertík, informatik MsÚ: áno. Poslancom bola sprístupnená prezentácia o Konferencii 

o budúcnosti Európy od štátneho tajomníka Ministerstva zahraničných vecí a európskych 

http://www.poltar.sk/
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záležitostí pána poslanca Martina Klusa. Potom nasledoval online rozhovor s pani 

Výrostkovou.  

Pani primátorka: dovoľte mi, aby som vás privítala na dnešnom zasadnutí MsZ v Poltári. 

Vypočuli sme si prezentáciu štátneho tajomníka ministerstva pána Martina Klusa Spolu so 

mnou sú tu aj poslancami MsZ. Bola by som veľmi rada, keby Vám  položiť nejaké otázky, 

ktoré súvisia s touto konferenciou.  

Pani Výrostková: samozrejme, rada odpoviem na Vaše otázky. 

Pani primátorka: keďže nemajú na Vás poslanci žiadne otázky, chcem sa Vám poďakovať, 

že ste si našli čas. Mestská samospráva sa bude usilovať zorganizovať podujatia, o ktorých 

hovoril pán štátny tajomník tak, aby ste k nám prišli, aby ste prišli do Poltára, a zoznámili sa s 

naším mestom aj osobne.  

Keďže sa nikto neprihlásil do diskusie predseda návrhovej komisie predniesol návrh na 

uznesenie. 

 

UZNESENIE č. 57/2021 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO 

BERIE NA VEDOMIE 

 

informáciu o obsahu a cieli  „Konferencie o budúcnosti Európy“ 

 
 

Hlasovanie:  

 

12 - za                                      0 - proti                                     0 - zdržal sa hlasovania 

 
 

Neprítomný: Boris Dreisig 

 

 

5. Informatívna správa o ukončení funkčného obdobia riaditeľa a menovanie nového 

riaditeľa ZŠ na Ul. slobody 2 v Poltári 

Pani primátorka: Mesto Poltár ako zriaďovateľ ZŠ na Ul. slobody 2 vymenovalo dňa 

26.5.2016 Mgr. Júliusa Slavkovského do funkcie riaditeľa ZŠ na Ul. slobody 2 v Poltári, a to 

na 5 ročné funkčné obdobie niekoľkokrát po sebe. Toto funkčné obdobie uplynie dňa 

30. 6.2021. Rada školy predložila návrh po výberovom konaní na obsadenie funkcie riaditeľa. 

Víťazom výberového konania sa stal Mgr. Radoslav Urbančok, ktorý aj učí na príslušnej ZŠ v 

zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Poltár. Súčasťou predkladaného materiálu je informatívna 

správa, ktorú MsZ následne berie na vedomie. Chcela by som sa osobne poďakovať pánovi 

riaditeľovi Júliusovi Slavkovskému za jeho prácu v prospech tejto ZŠ a za jeho riadiacu 

činnosť, ktorú  vykonal za svoje funkčné obdobie. Novovymenovanému riaditeľovi Mgr. 

Radoslavovi Urbančokovi želám všetko dobré do ďalšej práce, veľa úspechov, osobných a 

pracovných úspechov v prospech detí a školy. 

 

Keďže sa nikto neprihlásil do diskusie predseda návrhovej komisie o prednesenie návrhu 

uznesenia. 
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UZNESENIE č. 58/2021 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO 

BERIE NA VEDOMIE 
 

Informatívna správa o ukončení funkčného obdobia riaditeľa a menovanie nového riaditeľa 

ZŠ Slobody 2, Poltár 

 
 

Hlasovanie:  

 

11 - za                                          0 - proti                                   1 - zdržal sa hlasovania 

         Zdenko Račko 
 

Neprítomný: Boris Dreisig 

 

 

6. Odmeňovanie bezpríspevkových darcov krvi  

Pani primátorka: každý rok MsZ odmeňuje bezpríspevkových darcov krvi, ktorí v 

predchádzajúcom roku obdržali plakety MUDr. Janského, resp. boli ocenení za viacnásobné 

darcovstvo krvi. Jedná sa o obyvateľov mesta Poltár. Zoznam navrhovaných darcov na 

ocenenie je súčasťou vašich materiálov. Mestská rada odporučila MsZ odmeniť a oceniť 

bezpríspevkových darcov krvi.  

 

Keďže sa nikto neprihlásil do diskusie predseda návrhovej komisie predniesol návrh na 

uznesenie.  

 

UZNESENIE č. 59/2021 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO 

SCHVAĽUJE 

 

1. odmeniť  bezpríspevkových darcov krvi, ktorí sú obyvateľmi mesta Poltár a v roku 2020 

získali Jánskeho plaketu nasledovne:  

 

Diamantová plaketa – 50 € 

Zlatá plaketa -  35 € 

Strieborná plaketa -  25 € 

Bronzová plaketa -  15 € 

Medaila MUDr. Kňazovického -  35 € 

Za humanitu, obetavosť a dobrovoľnosť II. st. -  35 € 

 

Hlasovanie:  

 

12 - za                                    0 - proti                                         0 - zdržal sa hlasovania 

 
 

Neprítomný: Boris Dreisig 
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2. oceniť bezpríspevkových darcov krvi na zasadnutí MsZ  

 

Hlasovanie: 

  

12 za                                     0 - proti                                         0 - zdržal sa hlasovania 

 
 

Neprítomný: Boris Dreisig 

 

 

7. Udelenie verejného ocenenia - Ceny mesta Poltár 

Pani primátorka: dňa 17. 9.2021 sa plánuje v rámci Dní mesta Poltár uskutočnenie 

slávnostného MsZ kde bude udelená Cena mesta Poltár a Cena primátorky mesta Poltár. Cenu 

mesta Poltár udeľuje MsZ osobám a kolektívom, ktoré sa dlhodobo významným spôsobom 

pričiňujú o hospodársky, kultúrny a športový rozvoj nášho mesta, jeho propagáciu doma i v 

zahraničí. Sú oceňovaní za vynikajúce tvorivé výkony, významné výsledky vedeckej, 

technickej, umeleckej, publicistickej a verejnoprospešnej činnosti. Mestu Poltár boli doručené 

2 návrhy na udelenie Ceny mesta, a to TJ Sklotatranu Poltár pri príležitosti 100. výročia 

založenia futbalového klubu v meste Poltár za aktívny prínos v oblasti športu a reprezentáciu 

mesta Poltár a pánovi Petrovi Herbačekovi in memoriam za dlhoročnú záslužnú prácu v oblasti 

sklárstva a za prezentácie práce sklárskeho umenia doma i v zahraničí. Mestská rada 

prerokovala uvedený materiál a odporučila MsZ návrh na uznesenie schváliť. 

 

Keďže sa nikto neprihlásil do diskusie predseda návrhovej komisie predniesol návrh na 

uznesenie.  

 

UZNESENIE č. 60/2021 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO 

SCHVAĽUJE 

 

udelenie verejného ocenenia - Cena mesta Poltár pre: 

 

a/ TJ SKLOTATRAN POLTÁR 

 pri príležitosti 100. výročia založenia futbalového klubu TJ SKLOTATRAN POLTÁR, za  

aktívny prínos v oblasti športu a reprezentáciu mesta Poltár 

 

Hlasovanie:  

 

13 - za                                    0 - proti                                         0 - zdržal sa hlasovania 
 

 

b/ pána Petra Herbačeka in memoriam 

 za dlhoročnú a záslužnú prácu v oblasti sklárstva a za prezentovanie práce sklárskeho  umenia 

doma i v zahraničí 
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Hlasovanie:  

 

13 - za                                   0 - proti                                         0 - zdržal sa hlasovania 

 
 

8. Dodatok č. 2 k Zmluve o dielo pre projekt “ Zníženie energetickej náročnosti budovy 

KD v Poltári“  

Pani primátorka: na základe uznesenia číslo 94/2020 MsZ v Poltári konaného 27. 8. 2020 bola 

uzatvorená Zmluva o diele so zhotoviteľom stavby firmou DAG Slovakia a. s. Prešov. Dodatok 

č. 2 k Zmluve o dielo pre projekt " Zníženie energetickej náročnosti budovy KD v meste Poltár". 

K navýšeniu výdavkov došlo na základe zistení počas kontrolných dní na stavbe, a na základe 

odsúhlasených zmenových listov. Súčet prác naviac zachytených vo všetkých zmenových 

listoch od začiatku stavby je viac ako 243.000,- Eur , z toho zmenové listy od čísla 01 do č. 22 

v súhrnnej hodnote 174 681,49 Eur už boli odsúhlasené uznesením MsZ 1/2021 v znení 

Dodatku č. 2 k Zmluve o dielo, ktorý bol prerokovaný na zasadnutí MsZ vo februári tohto roka. 

Následne na zasadnutí 25.2.2021 MsZ zobralo na vedomie Uznesenie č. 26/2021 a ďalšie 

navýšenie v zmenových listov od č.23 po č. 26 v celkovej hodnote 42.714,17 Eur. Po započítaní 

odpočtov sa týmto navrhuje odsúhlasenie dodatočného navýšenia nákladov o sumu 7.834,96 

Eur. V tejto súvislosti sme na zasadnutí dnešného MsZ pozvali pána Ing. Martina Cifraniča, 

ktorý v prípade technických otázok poslancov a poslankýň MsZ je pripravený odpovedať na 

prípadné otázky. 

Keďže sa nikto neprihlásil do diskusie predseda návrhovej komisie predniesol návrh na 

uznesenie. 

 

UZNESENIE č. 61/2021 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO 

 

I. RUŠÍ 

 

Uznesenie č. 01/2021 

schválené na zasadnutí Mestského zastupiteľstva v Poltári dňa 22.02.2021, 

ktorého predmetom bol Dodatok č. 2 k Zmluve o dielo 

pre projekt „Zníženie energetickej náročnosti budovy Kultúrneho domu v meste Poltár“ 

 

 

 

Hlasovanie:  

 

12 - za                                   0 - proti                                         1 - zdržal sa hlasovania 

                                             Ing. Miroslav Macove 

 

 

II. SCHVAĽUJE 

 

novonavrhované znenie Dodatku č. 2 k Zmluve o dielo 

pre projekt „Zníženie energetickej náročnosti budovy Kultúrneho domu v meste Poltár“ 
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Hlasovanie:  

 

12 - za                                    0 - proti                                     1  - zdržal sa hlasovania 

                         Ing. Miroslav Macove 
              

 

9. Dodatok č. 3 k Zmluve o dielo pre projekt „ Zníženie energetickej náročnosti budovy 

KD v Poltár“ 

Pani primátorka: predmetom dodatku č. 3 k Zmluve o diele pre projekt "Zníženie energetickej 

náročnosti budovy KD v meste Poltár" je zmena termínu ukončenia diela. Vzhľadom k dĺžke 

trvania prerušenia realizácii jednotlivých častí diela z dôvodov pandémie, technických zmien, 

realizácie prác naviac, navrhujeme termín ukončenia diela na 30. 6. 2021. Mesto Poltár súčasne 

požiadalo o zmenu termínu a predĺženie lehoty na ukončenie realizácie projektu SIEA. Zmena 

termínu bola zo strany SIEA už akceptovaná. Dodatok č. 3 k Zmluve o dielo už bol na zasadnutí 

MsZ dňa 26.4.2021 schválený, avšak k jeho podpísanie nedošlo z dôvodu nesúhlasu spoločnosti 

DAG Slovakia a. s. ako zmluvnej strany zhotoviteľa nakoľko nebolo možné dodržanie termínu 

dokončenia stavby, ktorý bol predmetom tohto dodatku. Následne došlo k úprave navrhovaného 

termínu dokončenia stavby tak, aby bol akceptovaný oboma zmluvnými stranami. Pôvodné 

znenie dodatku je navrhnuté na zrušenie a novonavrhnuté znenie je upravené v článku 3 

dodatku, ktorý máte k dispozícii v elektronickej forme.  

 

Keďže sa nikto neprihlásil do diskusie predseda návrhovej komisie predniesol návrh na 

uznesenie. 

 

UZNESENIE č. 62/2021 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO 

 

I. RUŠÍ 

Uznesenie č. 33/2021 a uznesenie č. 34/2021 

schválené na zasadnutí Mestského zastupiteľstva v Poltári dňa 26.04.2021, 

ktorých predmetom bol Dodatok č. 3 k Zmluve o dielo 

pre projekt „Zníženie energetickej náročnosti budovy Kultúrneho domu v meste Poltár“ 

 

 

 

 

Hlasovanie:  

 

13 - za                                     0 - proti                                        0 - zdržal sa hlasovania 

 

 

 

II. SCHVAĽUJE 

 

Novonavrhované  znenie Dodatku č. 3 k Zmluve o dielo 

pre projekt „Zníženie energetickej náročnosti budovy Kultúrneho domu v meste Poltár“ 
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Hlasovanie:  

 

13 - za                                    0  - proti                                      0  - zdržal sa hlasovania 

 
 

10. Informatívna správa o plánovanej obnove časti miestnej komunikácii mestskej časti 

Prievrana v Poltári 

Pani primátorka: predkladaný materiál vzišiel na základe dopytu poslancov, ale aj 

nevyhovujúceho stavu miestnej komunikácie smerom do Prievrany a na základe podnetov od 

občanov, ktorí žijú v časti Prievrana. V predmetnom úseku, ktorý je predmetom aj vašej 

informatívnej správy je táto komunikácia v zlom technickom stave. Miestna komunikácia je tak 

rozdelená na dielčie úseky, ktorých povrch vozovky tvoria rôzne typy krytov. Správu máte k 

dispozícii s vyčíslením - sumou na úpravu komunikácie. Komunikáciu sme navrhli na 

rekonštrukciu aj v rámci prerozdelenia rezervného fondu. 

 

Keďže sa nikto neprihlásil do diskusie predseda návrhovej komisie predniesol návrh na 

uznesenie. 

 

UZNESENIE č. 63/2021 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO 

BERIE NA VEDOMIE 

 

Informatívnu správu o plánovanej obnove časti miestnej komunikácie na Prievrane v Poltári 

 

 
 

Hlasovanie:  

 

13 - za                                   0 - proti                                         0 - zdržal sa hlasovania 

 
 

 

11. Odborné stanovisko hlavného kontrolóra k návrhu záverečného účtu mesta Poltár za 

rok 2020  

Hlavný kontrolór Ing. Škrabák: predmetné odborné stanovisko bolo vypracované v zmysle 

§ 18 ods. 1 písmeno c) Zákona o obecnom zriadení a na základe návrhu záverečného účtu 

zverejneného mestom Poltár dňa 10. 6. 2021. Čo sa týka zákonnosti predloženého návrhu 

záverečného účtu konštatujem, že bol spracovaný v súlade so zákonom o rozpočtových 

pravidlách územnej samosprávy, že bol zverejnený v stanovenej lehote, a že mesto Poltár si 

splnilo svoju povinnosť, dalo overiť účtovnú závierku audítorom podľa osobitného predpisu. 

Čo sa týka metodickej správnosti, návrh záverečného účtu obsahuje povinné náležitosti v 

zmysle zákona o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy. Taktiež údaje o plnení 

rozpočtu boli spracované podľa rozpočtovej klasifikácie v súlade s opatrením Ministerstva 

financií Slovenskej republiky, až na niekoľko prípadov, ktoré sú uvedené nižšie v stanovisku. 

Čo sa týka rozpočtového hospodárenia, mesto hospodárilo v roku 2020 podľa rozpočtu 

schváleného uznesením MsZ a následne upraveného 80 rozpočtovými opatreniami MsZ a 4 

rozpočtovými opatreniami primátorky mesta. Vo výsledku hospodárenia boli realizované 

úpravy v spolupráci s ekonomickým oddelením. Navrhujem celý programový rozpočet do 
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budúcna prepracovať a prispôsobiť ho  aktuálnym podmienkam mesta. Na základe uvedeného 

v odbornom stanovisku odporúčam do budúcna sa vyvarovať skutočnostiam na ktoré 

poukazujem v tomto stanovisku a zamerať pozornosť na programový rozpočet do budúcnosti. 

V súlade s § 16 ods. 10 zákona o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy odporúčam 

MsZ uzatvoriť prerokovanie návrhu záverečného účtu za rok 2020 s výrokom "Celoročné 

hospodárenie sa schvaľuje bez výhrad".  

Keďže sa nikto neprihlásil do diskusie predseda návrhovej komisie predniesol návrh na 

uznesenie. 

 

UZNESENIE č. 64/2021 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO 

BERIE NA VEDOMIE 

 

odborné stanovisko hlavného kontrolóra k návrhu záverečného účtu mesta Poltár za rok 2020 

 
 

Hlasovanie:  

 

12 - za                                 0 - proti                                         1 - zdržal sa hlasovania 

                                       Pavel Gavalec 

 
 

 

 

12. Záverečný účet mesta Poltár za rok 2020 

Pani primátorka: na základe zákona č. 583/2004 o rozpočtových pravidlách územnej 

samosprávy a o zmene a doplnení niektorých zákonov po skončení rozpočtového roka mesto 

svoje údaje o rozpočtovom hospodárení súhrnne spracuje do záverečného účtu mesta. O použití 

vyčísleného prebytku rozpočtu rozhoduje následne MsZ. Nezávislý auditor vypracoval správu 

z overenia účtovnej uzávierky. Záverečný účet mesta Poltár za rok 2020 a správu nezávislého 

auditora z overenia riadnej účtovnej uzávierky ku koncu minulého roka máte v priložených 

materiáloch. Mesto Poltár v roku 2020 hospodárilo úspešne a vytvorilo najväčší prebytok 

doposiaľ, a to prebytok vo výške 584.322,04 Eur, ktorý je navrhnutý na tvorbu rezervného 

fondu.  

Keďže sa nikto neprihlásil do diskusie predseda návrhovej komisie predniesol návrh na 

uznesenie.  

 

UZNESENIE č. 65/2021 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO 

 

I. BERIE NA VEDOMIE 

 

správu nezávislého audítora z overovania riadnej účtovnej závierky k 31.12.2020 mesta Poltár 
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Hlasovanie:  

 

13 - za                                        0 - proti                                    0 - zdržal sa hlasovania 

 

 

 

 

II. SCHVAĽUJE 

 

1. Záverečný účet a celoročné hospodárenie mesta Poltár za rok 2020 bez výhrad 

2. Prevod disponibilného zostatku hospodárenia za rok 2020 vo výške 584 322,04 

EUR do rezervného fondu 

3. Tvorbu rezervného  fondu mesta takto: 

Počiatočný stav k 1.1.2021    824 751,00 EUR 

Tvorba RF z prebytku hospodárenia za rok 2020   584 322,04 EUR 

Konečný stav              1 409 073,04 EUR 

4. Výsledok hospodárenia za rok 2020 v súlade so zákonom č. 431/2002 Z. z. 

o účtovníctve v znení neskorších predpisov  

 

Hlasovanie:  

 

13 - za                                          0 - proti                                 0 - zdržal sa hlasovania 

 

 

13. Použitie rezervného fondu a rozpočtové opatrenia 

Pani primátorka: mesto vytvára rezervný fond v zmysle zákona č. 583/2004 o rozpočtových 

pravidlách územnej samosprávy. Rezervný fond sa vedie na samostatnom bankovom účte. Za 

plusovým prebytkom hospodárenia v roku 2020 sú úsporné opatrenia a snaha o využitie 

všetkých mimorozpočtových zdrojov. V prípade schválenia použitie rezervného fondu budú do 

rozpočtu mesta Poltár na rok 2021 zapojené kapitálové výdavky vo výške 550.000,- Eur. O 

použití rezervného fondu rozhoduje MsZ. Návrhy na použitie rezervného fondu po konzultácii 

s poslancami MsZ sú:  

Rekonštrukcia a modernizácia KD v Slanej Lehote 45.000,-  €  

Rozšírenie urnového hája na cintoríne v Poltári 30.000,- €  

Rekonštrukcia a modernizácia budovy Krištáľ 70.000,- € 

Asfaltovanie miestnej komunikácie na ulici Kanadskej 90.000,- €  

Nákup dreveného betlehema v životnej veľkosti 9.000,- €  

Nákup skladateľného mobilného pódia na kultúrne akcie 53.000,- € 

Rekonštrukcia a modernizácia pamätníka 12.000,- €  

Rekonštrukcia a modernizácia budovy domu služieb 25.000,- €  

Kompletná rekonštrukcia miestnej komunikácie Prievrana 125.000,- € 
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Rekonštrukcia knižnice v mestskej časti Zelené 40.000,- € 

Rekonštrukcia mestského múzea 14.000,- € 

Rekonštrukcia bežeckej dráhy ihriska v areáli ZŠ na Ulici slobody 2 v Poltári 20.000,- € 

Rekonštrukcia strechy na poliklinike 12.000,- € 

Rekonštrukcia multifunkčného ihriska v areáli TJ Sklotatran Poltár 5 000,- € 

Spolu: 550 000,- € 

Pán poslanec Račko: máme nejaké cenové ponuky na tieto sumy, ktoré tu máme uvedené v 

jednotlivých položkách? Lebo napr. 90 000,- Eur Ul. kanadská, po celej dĺžke, neviem, čo tam 

chceme urobiť za 90 000,- Eur, či iba zaplátať diery alebo čo?Chýbajú mi tu nejaké základné 

cenové ponuky, čo chceme za tie peniaze urobiť, lebo podľa mňa sú to také strelené ceny. Mne 

tu chýba aspoň niečo, čo chceme napr. na Krištáli za tých 70 000,- Eur urobiť. Načo nám je 

skladateľné mobilné pódium, ktoré sa dá prenajať za nejakých 500 - 1000,- Eur na jednu akciu, 

a pred KD pódium máme. Neviem, či nám treba niekde inde mobilné pódium. 

Pani primátorka: poslanci MsZ boli pozvaní na stretnutie kde sa detailne hovorilo o všetkých 

týchto položkách, diskutovalo sa aj o Ul. kanadskej. Čo sa týka samotnej Ul. kanadskej, bude 

sa tam budovať vodovod. V súčasnej dobe sa vodovod súťaží, po jeho dobudovaní sa pristúpi 

k rekonštrukcii cesty a samotného chodníka na Ul. kanadskej. Tieto návrhy pripravilo oddelenie 

stavebné. Čo sa týka samotného asfaltovania miestnej komunikácie v objeme 90.000,- EUR, je 

to frézovanie asfaltového podkladu, postrek asfaltovací, spojovací, asfaltový betón, vrstva, 

obrusná AC 8, asfaltový betón, vrstva obrusná AC 11, vyrovnanie povrchu doterajšieho 

podkladu a výška úprava uličných vpustí. V rezervnom fonde zostáva ďalších 30.000,- EUR a 

táto suma bude súvisieť s tým, že ak budeme potrebovať nejakú sumu na dofinancovanie 

niektorého z týchto akcií, tak opäť sa to predloží na MsZ, pretože jednotlivé tieto návrhy sa 

budú súťažiť, takže na základe vysúťaženia budeme vedieť konkrétne ceny pre naše jednotlivé 

návrhy.  

Pán poslanec Račko: s rekonštrukciou Ul. kanadská súhlasím, len som to vypichol, že tých 90 

000 € ?, ul. Kanadská je dlhá. Vieme, že čo kilometer asfaltovania stojí, dosť veľa. Chýbajú mi 

tam vypísané veci, čo sa za tie peniaze bude robiť.  

Pani primátorka: asi do polovice ulice je dotiahnutý vodovod až po MŠ Kanadská, a tá druhá 

časť ulice, ktorá ide smerom k ulici 13. januára, tak tam sa bude ťahať vodovod.  

Poslanec Gavalec: pri každej položke mi chýba vyhodnotenie odborníka, ktorý robí napríklad 

cesty, napadá mi STRABAG. Nech dá ponuku a potom nech sa súťaží.  Všetky tieto položky, 

ktoré sú tu dané, čo vieme za tie položky spraviť a nech sa to vypracuje. Trebárs môžeme to 

schváliť, ale výsledky delenia peňazí až potom, keď budeme mať riadne stanovisko odborníkov, 

ktorí tomu rozumejú.  

Pani primátorka: my samozrejme nejaké cenové ponuky máme. Teraz sme hovorili o 

komunikácii na Ul. kanadskej. Máme napr. aj cenové ponuky, čo sa týka rekonštrukcie cesty 

na Prievranu. Sú tu 2 cenové ponuky a práve týmto cenovým ponukám sme prispôsobili aj 

prerozdelenie rezervného fondu, takže cenová ponuka je k dispozícii. 

Pán poslanec Ing. Žilák: ja len z dvoch pohľadov, je to konsenzus viacerých návrhov. Ja som 

to asi videl medzi prvými na ekonomickej komisii, vtedy tam prišli veľmi strohé informácie. 

Pani JUDr. Garajová vie, že nestačí napísať nejaké okná, nejaká strecha na KD na Slanej 

Lehote. Naozaj by sme mali vedieť, že čoho sa týkajúaj tieto rozpočtové opatrenia, ktoré prišli 

včera. Neprejednali sme to ani na ekonomickej komisii, troška zreálniť tie sumy by bolo dobré. 

Pred KD máme pódium, tiež ma tak napadlo, ale to je moja výtka. K tomu betlehemu sa 

nebudem vyjadrovať, pretože je to viac náboženského rázu. Vieme, o čo sa jedná, ale tiež mi 
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tam vadí, že či to je návrh. Ako návrh súhlasím s použitím na dané, ale tie presné sumy 

pokračujúce rozpočtovými nepočkáme na zreálnenie? Predsa vybrať jednu ponuku a tej sa 

držať, lebo isto nebude také isté číslo ako je tu, sumárne ho neprekročíme. Podľa mňa 

prerozdelíme tam kde nám bude treba, aby sme troška špecifikovali presnejšie. 

Pani primátorka: my sme to odkomunikovali so všetkými poslancami, ktorí prišli na spoločné 

stretnutie. Snažili sme sa zreálniť jednotlivé návrhy. Bolo stretnutie poslancov kde sami 

poslanci navrhovali niektoré sumy, ktoré sa potom snažili zreálniť pracovníci na stavebnom 

oddelení. Čo sa týka schvaľovania rezervného fondu, môže sa stať to, čo hovoril Ing. Žilák, ak 

k tomu dôjde, budeme to promtne riešiť na zasadnutí MsZ. My by sme chceli čo najviac akcií 

zrealizovať do konca tohto roka tak, aby to prispelo ku komfortnejšiemu životu našich 

obyvateľov, aby sme tie finančné zdroje nedržali iba na účte. Sú to pomerne vysoké sumy, 

budeme ich súťažiť. Čiže môže sa stať, že ten návrh, ktorý je tam, môže byť nižší, samozrejme 

môže byť aj vyšší. Aj to sa môže stať, ale budeme samozrejme vyčleneným finančným 

prostriedkom prispôsobovať aj samotné verejné obstarávania, ktoré bude mesto realizovať. Čo 

sa týka pódia, dostali sme odporúčanie, ktoré som si prečítala na soc. sieti, že ak chceme niečo 

urobiť v meste, aby sme volali k tomu architekta. Ja som si zavolala architekta, pretože ku 

kľúčovej stavbe patrí KD a priestor pred KD. Z tohto miesta by som sa chcela poďakovať 

OPONE o. z., ktorá urobila projekt v rámci rekonštrukcie KD, nezískala síce takú sumu peňazí 

o akú žiadala, ale nejaké finančné zdroje dostala. V rámci architektonického návrhu bolo 

posúdené práve to pódium pred KD ako nevhodné. Okresné mesto akým Poltár je, si zaslúži 

pódium skladateľné a bude môcť byť postavené na ktoromkoľvek priestore v rámci mesta. Bude 

využívané v prospech kultúrnych podujatí nášho mesta aj do budúcich rokov.  

Víceprimátorka JUDr. Garajová: ja sa musím prikloniť k tomu názoru, že chýba nejaký taký 

položkovitý podrobný rozpočet, pretože keď ideme rekonštruovať, modernizovať KD v Slanej 

Lehota, tak chcem vedieť aspoň,  koľko okien chceme vymeniť za aké, akú krytinu alebo 

čiastočne, niečo chcem o tom vedieť. V tejto chvíli naozaj ide len o taký hrubý nástrel. Stavebné 

oddelenie bude musieť podstatne zrýchliť svoju činnosť a zapracovať na tomto, ale musíme si 

uvedomiť, že mi rezervný fond musíme rozdeliť teraz, nemôžme to odkladať, vzhľadom aj na 

termín, ktorý nás tlačí, aj na to, že by sme do konca roka aspoň niečo z tohto chceli zrealizovať. 

Je možné, že niečo sa ani nezrealizuje. Vzhľadom na to, že sme veľmi vyťažení a stáva sa nám 

to. Čo sa týka obstarávania, budeme sa snažiť ceny vysúťažiť čo najekonomickejšie. Je 

pravdepodobné, že tie ceny potom pôjdu dolu. 

Pán poslanec Ing. Žilák: bude sa to týkať Technických služieb. Upozorňujem pri týchto 

mobilných pódiách budú musieť byť zaškolení pracovníci. Nemôžu sa stavať na trávnatých 

plochách, ale na pevných podkladoch /betónových/. Je tam tvrdá legislatíva. Od trenčianskej 

nehody sa toho dosť zmenilo, čo sa týka používania mobilných pódií. 

Pani primátorka: ďakujeme za upozornenie. Samozrejme, budeme sa snažiť urobiť tak, aby 

to bolo všetko v poriadku.  

Pán poslanec Račko: musíme dnes odsúhlasiť položkovito? Nemôžme odsúhlasiť len sumu 

celkovú a potom to rozdelíme?  

Víceprimátorka JUDr. Garajová: nie, toto je to rozdelenie. Už to rozdeľujeme na jednotlivé 

položky. Keď to stavebné oddelenie vypracuje, tak jasné, že to budeme meniť. 

Pani primátorka: v prípade, že niektorá z týchto akcií sa vysúťaží drahšie, tak v takomto 

prípade to rozpočtové opatrenie, ktoré bude schválené, bude treba zmeniť a príde to opäť na 

zasadnutie MsZ a tam je tá rezerva, ktorú sme tam teraz nechali.  

Pán poslanec Gavalec: tu mi nesedí nákup dreveného betlehema. Načo nám je tu v Poltári, 

nákup skladacieho mobilného pódia, načo nám je tu, veď máme. Rekonštrukcia a modernizácia 
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budovy Domu služieb, je na predaj, je uznesenie a my ideme do toho dávať peniaze. 

Rekonštrukcia bežeckej dráhy na ihrisku ZŠ Slobody, oni majú svoj balík, vždy sa to nechávalo 

a z kapitálok od nás absolútne nešlo. Čo sa v škole ušetrí, to sa dá do jednej, do druhej alebo do 

tretej školy. Neviem, čo majú s tým spoločné kapitálky.  

Pani primátorka: bolo stretnutie poslancov. Každý poslanec má iné priority, ktoré by sa mali 

zohľadniť v rámci rozdelenia rezervného fondu, čiže pán poslanec aj toto, čo si ty hovoril, to 

boli priority ďalších poslancov. Ty si svoju prioritu nedal žiadnu, takže tam nie je žiadna tvoja 

priorita, ale písali o tom poslanci. V Poltári žijú aj veriaci ľudia, či evanjelici alebo katolíci, ale 

aj ľudia, ktorí slávia Vianoce, pretože sme viackrát dostali požiadavku na betlehem, preto teraz, 

keďže sme mali naozaj najlepší rezervný fond, najviac finančných zdrojov sme dokázali ušetriť. 

Chceli by sme vyjsť v ústrety aj veriacim ľuďom, ktorí žijú v našom meste, a preto práve tento 

betlehem. Ja verím, že sú medzi nami poslanci, ktorí sa prihlásia, ktorí odpovedia na tvoje 

otázky, prečo takto, prečo chceme pomáhať ZŠ na Ul. slobody s rekonštrukciou ihriska, ale aj 

to, prečo by sme chceli opraviť priestory Domu služieb, pretože tento tak ako väčšina stavieb 

je v katastrofálnom stave. Samozrejme, že budeme využívať mimorozpočtové zdroje na ich 

zatepľovanie a pripravujeme samozrejme aj projekty, ktoré sa napr. týkajú židovskej synagógy, 

z ktorej by mala vzniknúť Sieň krištáľového krídla. Takže snažíme sa o to, aby sa nám naozaj 

budovy nerozpadli. Dôkazom toho je napr. aj to, že chceme zrekonštruovať aspoň čiastočne 

knižnicu v Zelenom tak, aby nám do tejto budovy nepršalo. 

 

Pani poslankyňa Bc. Tóčiková: Dom služieb bol môj návrh na rekonštrukciu. Nemôžeme sa 

k tomu postaviť tak že, veď je to na predaj, ak je tam aj platné uznesenie. Neviem, či je ešte 

stále, keď je na predaj a nikto to nekupuje.  Nemôžme to nechať takýmto spôsobom ako je. Je 

to vstupná brána do tej starej časti mesta, a sám vieš, že keď tam prídeš a vidíš to, ako to vypadá, 

tá budova, v ktorej sa konajú voľby, tie rozpukané, popraskané výklady, opadaná omietka 

okolo.  Keby som si to povedala ja napr. pri KPÚ, že načo to budem opravovať, veď aj tak to 

spadne, tak je tam ešte stále schátranina, ktorá je v centre starej časti mesta a ide sa to rozpadnúť. 

Stretnutie poslancov bolo v piatok, nevyhovovalo mi to, ale som prišla. Každý si mohol 

povedať svoj návrh. Keby sa to zrekonštruovalo, tak určite sa na tom zhodneme, keď príde 

kupec, tak sa zvýši hodnota nehnuteľnosti. 

Pani primátorka: poslankyňa sa ti snažila pán poslanec vysvetli všetky veci, ktoré sa týkajú 

tejto nehnuteľnosti, ktorú má mesto. Všetky návrhy, ktoré sú tam budú slúžiť pre obyvateľov 

nášho mesta. Takže ja tam nevidím nič zlé, čo by naši obyvatelia neuvítali. Som presvedčená, 

že mnoho nehnuteľností alebo ciest potrebuje opravu, ale nemôžeme všetko urobiť z tohto 

jedného rezervného fondu, ale verím, že na základe hospodárenia budú finančné prostriedky aj 

budúci rok. Budete sa samozrejme môcť rozhodnúť na čo budú použité. 

 

Keďže sa nikto neprihlásil do diskusie predseda návrhovej komisie predniesol návrh na 

uznesenie.  

 

 

UZNESENIE č. 66/2021 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO 

SCHVAĽUJE 

 

použitie rezervného fondu vo výške 550 000,00 EUR na kapitálové výdavky nasledovne: 
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Návrhy na použitie rezervného fondu Suma 

Rekonštrukcia a modernizácia Kultúrneho domu v Slanej Lehote 45 000,00 

Rozšírenie urnového hája 30 000,00 

Rekonštrukcia a modernizácia budovy Krištáľ 70 000,00 

Asfaltovanie miestnej komunikácie na Ul. kanadská 90 000,00 

Nákup dreveného betlehema v životnej veľkosti 9 000,00 

Nákup skladateľného mobilného pódia  53 000,00 

Rekonštrukcia a modernizácia okolia pamätníka 12 000,00 

Rekonštrukcia a modernizácia budovy domu služieb 25 000,00 

Kompletná rekonštrukcia miestnej komunikácie časť Prievrana 125 000,00 

Rekonštrukcia knižnice na Zelenom  40 000,00 

Rekonštrukcia mestského múzea 14 000,00 

Rekonštrukcia bežeckej dráhy a ihriska v areáli ZŠ Slobody 2, Poltár 20 000,00 

Rekonštrukcia strechy na Poliklinike 12 000,00 

Rekonštrukcia multifunkčného ihriska v areáli TJ Sklotatran Poltár 5 000,00 

SPOLU 550 000,00 

 

 

Hlasovanie:  

9 - za                                            0 - proti                                 2 - zdržal sa hlasovania 

                   Pavel Gavalec 

                   Zdenko Račko 

 
2 neprítomní: Boris Dreisig, Bc. Ján Skýpala 

 

 

 

UZNESENIE č. 67/2021 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO 

SCHVAĽUJE  ROZPOČTOVÉ OPATRENIE č. 
 

V súlade s § 11 ods. 4 písm. b) zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. n. p.a 

na základe zákona č. 426/2013 Z. z. § 14 ods. 2 písmena c) povolené prekročenie a viazanie 

výdavkov a d) povolené prekročenie a viazanie finančných operácií, ktorým sa mení 

a dopĺňa zákon č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene 

a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov  

 

V príjmovej časti rozpočtu mesta Poltár: 

Ekon. klasifikácia         Suma 

454 – prevod z rezervného fondu              45 000,00 € 

 

Vo výdavkovej časti rozpočtu mesta Poltár : 

Programový rozpočet 9.1.4 – Kultúrny dom a knižnica – časť Slaná Lehota 

Funkčná klasifikácia 08.2.0 – Kultúrne služby 

Ekon. klasifikácia   

                                                                                                                    Suma  

717 –  rekonštrukcia a modernizácia KD v Slanej Lehote 45 000,00 € 
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Hlasovanie:  

9 - za                                              0 - proti                               2 - zdržal sa hlasovania 

                    Pavel Gavalec 

          Zdenko Račko 

 
2 neprítomní: Boris Dreisig, Bc. Ján Skýpala 

 

 

UZNESENIE č. 68/2021 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO 

SCHVAĽUJE  ROZPOČTOVÉ OPATRENIE č. 
 

V súlade s § 11 ods. 4 písm. b) zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. n. p. a 

na základe zákona č. 426/2013 Z. z. § 14 ods. 2 písmena c) povolené prekročenie a viazanie 

výdavkov a d) povolené prekročenie a viazanie finančných operácií, ktorým sa mení 

a dopĺňa zákon č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene 

a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov  

 

V príjmovej časti rozpočtu mesta Poltár: 

Ekon. klasifikácia         Suma 

454 – prevod z rezervného fondu             30 000,00 € 

 

Vo výdavkovej časti rozpočtu mesta Poltár: 

Programový rozpočet 14.3. Realizácia stavieb 

Funkčná klasifikácia 06.6.0. Bývanie a občianska vybavenosť 

Ekon. klasifikácia   

                                                                                                                    Suma  

717 – rozšírenie urnového hája                                                                30 000,00 € 

 

 
 

Hlasovanie:  

9 - za                                         0 - proti                                     2 - zdržal sa hlasovania 

                    Pavel Gavalec 

                    Zdenko Račko 

 
2 neprítomní: Boris Dreisig, Bc. Ján Skýpala 

 
 

 

 

UZNESENIE č. 69/2021 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO 

SCHVAĽUJE  ROZPOČTOVÉ OPATRENIE č. 

 

V súlade s § 11 ods. 4 písm. b) zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. n. p. a 

na základe zákona č. 426/2013 Z. z. § 14 ods. 2 písmena c) povolené prekročenie a viazanie 

výdavkov a d) povolené prekročenie a viazanie finančných operácií, ktorým sa mení 

a dopĺňa zákon č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene 

a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov  
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V príjmovej časti rozpočtu mesta Poltár: 

Ekon. klasifikácia         Suma 

454 – prevod z rezervného fondu               70 000,00 € 

 

Vo výdavkovej časti rozpočtu mesta Poltár : 

Programový rozpočet 3.2.1 – Budova Krištáľ 

Funkčná klasifikácia 01.1.1 – Výkonné a zákonodarné orgány - Krištáľ 

Ekon. klasifikácia   

                                                                                                                    Suma  

717 – rekonštrukcia a modernizácia budovy Krištáľ 70 000,00 € 

 

 

Hlasovanie:  

9 - za                                         0 - proti                                     2 - zdržal sa hlasovania 

                       Pavel Gavalec 

                       Zdenko Račko 

 
2 neprítomní: Boris Dreisig, Bc. Ján Skýpala 

 
 

UZNESENIE č. 70/2021 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO 

SCHVAĽUJE  ROZPOČTOVÉ OPATRENIE č. 

 

V súlade s § 11 ods. 4 písm. b) zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. n. p. a 

na základe zákona č. 426/2013 Z. z. § 14 ods. 2 písmena c) povolené prekročenie a viazanie 

výdavkov a d) povolené prekročenie a viazanie finančných operácií, ktorým sa mení 

a dopĺňa zákon č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene 

a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov  

 

V príjmovej časti rozpočtu mesta Poltár: 

Ekon. klasifikácia         Suma 

454 – prevod z rezervného fondu               90 000,00 € 

 

Vo výdavkovej časti rozpočtu mesta Poltár: 

Programový rozpočet 14.3. Realizácia stavieb 

Funkčná klasifikácia 06.6.0. Bývanie a občianska vybavenosť 

Ekon. klasifikácia   

                                                                                                                    Suma  

717 – rekonštrukcia a modernizácia miestnej komunikácie 

 na Ulici kanadskej 90 000,00 € 

  

 

Hlasovanie:  

 9 - za                                              0 - proti                             2 - zdržal sa hlasovania 

                            Pavel Gavalec 

                            Zdenko Račko 

 
2 neprítomní: Boris Dreisig, Bc. Ján Skýpala 
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UZNESENIE č. 71/2021 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO 

SCHVAĽUJE  ROZPOČTOVÉ OPATRENIE č. 

 

V súlade s § 11 ods. 4 písm. b) zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. n. p. a 

na základe zákona č. 426/2013 Z. z. § 14 ods. 2 písmena c) povolené prekročenie a viazanie 

výdavkov a d) povolené prekročenie a viazanie finančných operácií, ktorým sa mení 

a dopĺňa zákon č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene 

a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov  

 

V príjmovej časti rozpočtu mesta Poltár: 

Ekon. klasifikácia         Suma 

454 – prevod z rezervného fondu               9 000,00 € 

 

 

Vo výdavkovej časti rozpočtu mesta Poltár: 

Programový rozpočet 14.3. Realizácia stavieb 

Funkčná klasifikácia 06.6.0. Bývanie a občianska vybavenosť 

Ekon. klasifikácia   

                                                                                                                    Suma  

719 – nákup dreveného betlehema v životnej veľkosti  9 000,00 € 

 

 

 

Hlasovanie:  

  9 - za                                         0 - proti                                  2 - zdržal sa hlasovania 

          Pavel Gavalec 

          Zdenko Račko 

 
2 neprítomní: Boris Dreisig, Bc. Ján Skýpala 

 
 

 

UZNESENIE č. 72/2021 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO 

SCHVAĽUJE  ROZPOČTOVÉ OPATRENIE č. 

 

V súlade s § 11 ods. 4 písm. b) zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. n. p. a 

na základe zákona č. 426/2013 Z. z. § 14 ods. 2 písmena c) povolené prekročenie a viazanie 

výdavkov a d) povolené prekročenie a viazanie finančných operácií, ktorým sa mení 

a dopĺňa zákon č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene 

a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov  

 

V príjmovej časti rozpočtu mesta Poltár: 

Ekon. klasifikácia         Suma 

454 – prevod z rezervného fondu              53 000,00 € 

 

 

Vo výdavkovej časti rozpočtu mesta Poltár: 

Programový rozpočet 14.3. Realizácia stavieb 
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Funkčná klasifikácia 06.6.0. Bývanie a občianska vybavenosť 

Ekon. klasifikácia   

                                                                                                                    Suma  

719 – nákup mobilného pódia  53 000,00 € 

 

 

 

Hlasovanie:  

9 - za                                              0 - proti                                2 - zdržal sa hlasovania 

           Pavel Gavalec 

           Zdenko Račko 

 
2 neprítomní: Boris Dreisig, Bc. Ján Skýpala 

 

 

 

UZNESENIE č. 73/2021 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO 

SCHVAĽUJE  ROZPOČTOVÉ OPATRENIE č. 
 

V súlade s § 11 ods. 4 písm. b) zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. n. p. a 

na základe zákona č. 426/2013 Z. z. § 14 ods. 2 písmena c) povolené prekročenie a viazanie 

výdavkov a d) povolené prekročenie a viazanie finančných operácií, ktorým sa mení 

a dopĺňa zákon č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene 

a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov  

 

V príjmovej časti rozpočtu mesta Poltár: 

Ekon. klasifikácia         Suma 

454 – prevod z rezervného fondu               12 000,00 € 

 

Vo výdavkovej časti rozpočtu mesta Poltár: 

Programový rozpočet 14.3. Realizácia stavieb 

Funkčná klasifikácia 06.6.0. Bývanie a občianska vybavenosť 

Ekon. klasifikácia   

                                                                                                                    Suma  

717 – rekonštrukcia a modernizácia okolia pamätníka 

 12 000,00 € 

 

 
 

Hlasovanie:  

9 - za                                                 0 - proti                             2 - zdržal sa hlasovania 

                              Pavel Gavalec 

                   Zdenko Račko 

 

 
2 neprítomní: Boris Dreisig, Bc. Ján Skýpala 
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UZNESENIE č. 74/2021 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO 

SCHVAĽUJE  ROZPOČTOVÉ OPATRENIE č. 

 

V súlade s § 11 ods. 4 písm. b) zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. n. p. a na 

základe zákona č. 426/2013 Z. z. § 14 ods. 2 písmena c) povolené prekročenie a viazanie 

výdavkov a d) povolené prekročenie a viazanie finančných operácií, ktorým sa mení 

a dopĺňa zákon č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene 

a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov  

 

V príjmovej časti rozpočtu mesta Poltár: 

Ekon. klasifikácia         Suma 

454 – prevod z rezervného fondu               25 000,00 € 

 

Vo výdavkovej časti rozpočtu mesta Poltár : 

Programový rozpočet 4.4 – Podpora obchodu a služieb – Dom služieb 

Funkčná klasifikácia 04.1.1 – Všeobecná ekonomická oblasť - Dom služieb  

Ekon. klasifikácia   

    

                                                                                                                   Suma  

717 –rekonštrukcia a modernizácia domu služieb 25 000,00 € 

 

 

Hlasovanie:  

9 - za                                       0 - proti                                      2 - zdržal sa hlasovania 

          Pavel Gavalec 

                     Zdenko Račko 

 
2 neprítomní: Boris Dreisig, Bc. Ján Skýpala 

 

UZNESENIE č. 75/2021 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO 

SCHVAĽUJE  ROZPOČTOVÉ OPATRENIE č. 

 

V súlade s § 11 ods. 4 písm. b) zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. n. p. a 

na základe zákona č. 426/2013 Z. z. § 14 ods. 2 písmena c) povolené prekročenie a viazanie 

výdavkov a d) povolené prekročenie a viazanie finančných operácií, ktorým sa mení 

a dopĺňa zákon č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene 

a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov 

  

V príjmovej časti rozpočtu mesta Poltár: 

Ekon. klasifikácia         Suma 

454 – prevod z rezervného fondu              125 000,00 € 

 

Vo výdavkovej časti rozpočtu mesta Poltár : 

Programový rozpočet 7.3.2 – Asfaltovanie miestnych komunikácií 

Funkčná klasifikácia 06.6.0 – Bývanie a občianska vybavenosť – miestne komunikácie 

Ekon. klasifikácia   

                                                                                                                 Suma  

717 – rekonštrukcia miestnej komunikácie časť Prievrana 125 000,00 € 
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Hlasovanie:  

9 - za                                       0 - proti                                     2 - zdržal sa hlasovania 

          Pavel Gavalec 

          Zdenko Račko 

 
2 neprítomní: Boris Dreisig, Bc. Ján Skýpala 

 

 

UZNESENIE č. 76/2021 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO 

SCHVAĽUJE  ROZPOČTOVÉ OPATRENIE č. 

 

V súlade s § 11 ods. 4 písm. b) zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. n. p. a 

na základe zákona č. 426/2013 Z. z. § 14 ods. 2 písmena c) povolené prekročenie a viazanie 

výdavkov a d) povolené prekročenie a viazanie finančných operácií, ktorým sa mení 

a dopĺňa zákon č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene 

a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov  

 

V príjmovej časti rozpočtu mesta Poltár: 

Ekon. klasifikácia         Suma 

454 – prevod z rezervného fondu              40 000,00 € 

 

 

Vo výdavkovej časti rozpočtu mesta Poltár : 

Programový rozpočet 9.1.5 – Knižnica – časť Zelené 

Funkčná klasifikácia 08.2.0 – Kultúrne služby 

Ekon. klasifikácia   

                                                                                                                    Suma  

717 –  rekonštrukcia a modernizácia knižnice na Zelenom 40 000,00 € 

 

 

 

Hlasovanie:  

9 - za                                   0 - proti                                         2 - zdržal sa hlasovania 

                 Pavel Gavalec 

                            Zdenko Račko 

 
2 neprítomní: Boris Dreisig, Bc. Ján Skýpala 

 

 

 

UZNESENIE č. 77/2021 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO 

SCHVAĽUJE  ROZPOČTOVÉ OPATRENIE č. 

 

V súlade s § 11 ods. 4 písm. b) zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. n. p. a 

na základe zákona č. 426/2013 Z. z. § 14 ods. 2 písmena c) povolené prekročenie a viazanie 

výdavkov a d) povolené prekročenie a viazanie finančných operácií, ktorým sa mení 
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a dopĺňa zákon č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene 

a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov  

 

V príjmovej časti rozpočtu mesta Poltár: 

Ekon. klasifikácia         Suma 

454 – prevod z rezervného fondu              14 000,00 € 

 

 

Vo výdavkovej časti rozpočtu mesta Poltár : 

Programový rozpočet 2.3.2 – Mestské múzeum 

 Funkčná klasifikácia 08.2.0 – Kultúrne služby 

Ekon. klasifikácia   

                                                                                                                    Suma  

717 –  rekonštrukcia a modernizácia mestského múzea 14 000,00 € 

 

 

 

 

Hlasovanie:  

9 - za                                     0 - proti                                         2 - zdržal sa hlasovania 

                   Pavel Gavalec 

                   Zdenko Račko 

 
2 neprítomní: Boris Dreisig, Bc. Ján Skýpala 

 

 

 

 

UZNESENIE č. 78/2021 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO 

SCHVAĽUJE  ROZPOČTOVÉ OPATRENIE č. 

 

V súlade s § 11 ods. 4 písm. b) zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. n. p. a 

na základe zákona č. 426/2013 Z. z. § 14 ods. 2 písmena c) povolené prekročenie a viazanie 

výdavkov a d) povolené prekročenie a viazanie finančných operácií, ktorým sa mení 

a dopĺňa zákon č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene 

a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov  

 

V príjmovej časti rozpočtu mesta Poltár: 

Ekon. klasifikácia         Suma 

454 – prevod z rezervného fondu              20 000,00 € 

 

Vo výdavkovej časti rozpočtu mesta Poltár : 

Programový rozpočet  8.2.1 – ZŠ Slobody – bežecká dráha a ihrisko  

Funkčná klasifikácia 09.1.2.1 – Primárne vzdelávanie s bežnou starostlivosťou – ZŠ 

Slobody 

Ekon. klasifikácia   

                                                                                                                    Suma  

717 –  rekonštrukcia bežeckej dráhy a ihriska – ZŠ Slobody 20 000,00 € 
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Hlasovanie:  

9 - za                                   0 - proti                                         2 - zdržal sa hlasovania 

                            Pavel Gavalec 

                            Zdenko Račko 

 
2 neprítomní: Boris Dreisig, Bc. Ján Skýpala 

 

 

 

UZNESENIE č. 79/2021 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO 

SCHVAĽUJE  ROZPOČTOVÉ OPATRENIE č. 
 

V súlade s § 11 ods. 4 písm. b) zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. n. p. a 

na základe zákona č. 426/2013 Z. z. § 14 ods. 2 písmena c) povolené prekročenie a viazanie 

výdavkov a d) povolené prekročenie a viazanie finančných operácií, ktorým sa mení 

a dopĺňa zákon č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene 

a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov  

 

V príjmovej časti rozpočtu mesta Poltár: 

Ekon. klasifikácia         Suma 

454 – prevod z rezervného fondu              12 000,00 € 

 

Vo výdavkovej časti rozpočtu mesta Poltár : 

Programový rozpočet 3.2.1 - Poliklinika 

 Funkčná klasifikácia 01.1.1 – Výkonné a zákonodarné orgány 

Ekon. klasifikácia   

                                                                                                                    Suma  

717 –  rekonštrukcia strechy na Poliklinike 12 000,00 € 

 

 
 

Hlasovanie:  

9 - za                                      0 - proti                                         2 - zdržal sa hlasovania 

                    Pavel Gavalec 

                    Zdenko Račko 

 
2 neprítomní: Boris Dreisig, Bc. Ján Skýpala 

 

 

UZNESENIE č. 80/2021 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO 

SCHVAĽUJE  ROZPOČTOVÉ OPATRENIE č. 

 

V súlade s § 11 ods. 4 písm. b) zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. n. p. a 

na základe zákona č. 426/2013 Z. z. § 14 ods. 2 písmena c) povolené prekročenie a viazanie 

výdavkov a d) povolené prekročenie a viazanie finančných operácií, ktorým sa mení 

a dopĺňa zákon č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene 

a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov  
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V príjmovej časti rozpočtu mesta Poltár: 

Ekon. klasifikácia         Suma 

454 – prevod z rezervného fondu              5 000,00 € 

 

 

Vo výdavkovej časti rozpočtu mesta Poltár : 

Programový rozpočet 10.1.1 – Futbalový areál – TJ Sklotatran 

 Funkčná klasifikácia 08.1.0 – Rekreačné a športové služby 

Ekon. klasifikácia   

                                                                                                                    Suma  

717 –  rekonštrukcia multifunkčného ihriska 5 000,00 € 

 

 

 

Hlasovanie:  

9 - za                                        0 - proti                                       2 - zdržal sa hlasovania 

           Pavel Gavalec 

           Zdenko Račko 

 

 
2 neprítomní: Boris Dreisig, Bc. Ján Skýpala 

 

 

 

14. Schválenie odvolania konateľa a schválenie nového konateľa spoločnosti Bytherm s. 

r. o. Mestský bytový podnik  Poltár,  IČO 316 01 685,  so sídlom Sklárska 593/43, 987 01 

Poltár 

Pani primátorka: Mesto Poltár ako zakladateľ a jediný spoločník založený zakladateľskou 

listinou vyhotovenou vo forme notárskej zápisnice Obchodnú spoločnosť Bytherm s. r. o., 

Mestský bytový podnik so sídlom Sklárska 43 v Poltári. Táto spoločnosť vznikla 21. 2.1994. 

Na základe rozhodnutia Valného zhromaždenia zo dňa 15. 5.2006 bol menovaný pán Ing. 

Miroslav Hájiček ako konateľ spoločnosti. Mestu Poltár bola doručená žiadosť v ktorej sa pán 

Ing. Miroslav Hájiček vzdáva svojej funkcie dňom 30. 6.2021. Táto žiadosť bola samozrejme 

súčasťou materiálov, ktoré boli k dispozícii poslancom MsZ. Mesto Poltár vyhlásilo v rámci 

transparentnosti dňa 17. 5. 2021 výberové konanie na obsadenie miesta konateľa Bytherm s. r. 

o. Mestského bytového podniku ako obchodnej spoločnosti, pričom bola menovaná 

primátorkou mesta výberová komisia v ktorej boli dvaja poslanci MsZ a bol tam aj odborný 

zamestnanec mesta Poltár. Úspešným uchádzačom, ktorý vzišiel z výberového konania a 

ktorého navrhujem MsZ je  Mgr. Branislav Matuška.  

Pani poslankyňa Bc. Tóčiková: bolo vypísané výberové konanie. Prihlásili sa 3 uchádzači, 

z nich iba jeden spĺňal podmienky. Nemáme veľa možností, z čoho si vyberať, keď nechceme, 

aby spoločnosť ostala bez konateľa.  

Víceprimátorka JUDr. Garajová: na niečo sme asi zabudli, hoci pán Ing. Hájiček tu nie. Ja 

by som chcela poďakovať aspoň takto pred kamerou za tú dlhoročnú prácu, lebo naozaj 

odviedol tam kus roboty, takže ďakujeme.  

Pani primátorka: ja som si predtým, ako bude MsZ hlasovať, nedovolila sem pozvať ani 

jedného ani druhého pána, tak ako to bolo v prípade ZŠ, čiže na nasledujúce zasadnutie MsZ 

samozrejme ich obidvoch pozvem.  
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Pán poslanec Dreisig: ak sa mýlim, tak má napravte, ale nevymenúva a neodvoláva do takejto 

funkcie Valné zhromaždenie? Valným zhromaždením je primátor. 

Pani poslankyňa Bc. Tóčiková: nie dozorná rada, ale môžeme dať ako poslanci návrh 

primátorke. 

Pani primátorka: ono je to tak, ale predtým ako Valné zhromaždenie odvoláva alebo menuje 

predchádza tomu zasadnutie MsZ, ktoré  musí dať k tomu nejaké stanovisko. 

Víceprimátorka JUDr. Garajová:. Valné zhromaždenie si odvolá a vymenuje konateľa, ale 

my máme tu ešte nejaký špeciálny právny predpis vo vzťahu k obchodnému zákonníku, a to je 

v tomto prípade Zákon o obecnom zriadení, ktorý nám hovorí, že mestské zastupiteľstvo 

schvaľuje zástupcov obce do štatutárnych a kontrolných orgánov. 

Pán poslanec Ing. Žilák: navrhujem Dozornej rade alebo Valnému zhromaždeniu doplniť bod, 

že pred týmito rozhodnutiami, po predchádzajúcom schválení MsZ môže Valné zhromaždenie 

odvolať alebo prijímať, do tej zriaďovateľskej by to bolo dobré vstúpiť a doplniť. Nebol som 

na výberovom konaní. Kde pôsobil pán Matuška predtým? Toto je riadiaca funkcia, nie je to 

malý podnik. Treba vedieť robiť s ľuďmi, treba vedieť ľudí riadiť, treba mať troška ekonomický 

a technický rozhľad, vodcovské schopnosti. 

Pani primátorka: na toto by mohli odpovedať tí, ktorí boli vo výberovej komisii z MsZ, pani 

poslankyňa Mgr. Sojková a pán poslanec Kurák. Za MsÚ to bol pán Lipták. 

Pán poslanec Kurák. ak som si dobre zapamätal, tak v životopise mal, že viedol v Rakúsku 

vo Viedni nejakú reštauráciu, a mal pod sebou aj nejakých študentov a zamestnancov. 

Naposledy pôsobil v Haliči v nejakej firme, kde tiež mal na starosti nejakých ľudí pod sebou. 

Je to ťažké porovnávať s funkciou riaditeľa Bythermu s. r. o. 

Keďže sa nikto neprihlásil do diskusie predseda návrhovej komisie predniesol návrh na 

uznesenie. 

UZNESENIE č. 81/2021 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO 

I. SCHVAĽUJE ODVOLANIE 

Ing. Miroslava Hájička, nar.           , trvale bytom Nová 555/37, 987 01  Poltár z  funkcie 

konateľa  spoločnosti BYTHERM, s. r. o., Mestský bytový podnik, IČO: 316 016 85, so sídlom 

Sklárska 593/43, 987 01 Poltár a to ku dňu 30. 06. 2021 

Hlasovanie: 

9 - za                                                 0 - proti                            3 - zdržal sa hlasovania 

Boris Dreisig 

Pavel Gavalec 

Ing. Miroslav Macove 

Neprítomný: Bc. Ján Skýpala 
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II. SCHVAĽUJE 

Mgr. Branislava Matúšku, nar.             , trvale bytom Fučíkova 620/8, 987 01  Poltár, do 

funkcie konateľa  spoločnosti BYTHERM, s. r. o., Mestského bytového podniku,  IČO: 316 016 

85, so sídlom Sklárska 593/43, 987 01 Poltár a to od 1.7.2021 

Hlasovanie: 

7 - za                                                  0 - proti                           5 - zdržal sa hlasovania 

Boris Dreisig 

Pavel Gavalec 

Ing. Miroslav Macove 

Zdenko Račko 

Ing. Peter Žilák 

Neprítomný: Bc. Ján Skýpala 

15. Zmeny v zložení dozornej rady Bytherm s. r. o., Mestský bytový podnik Poltár 

Pani primátorka: dňa 7. 6.2021 bolo Ing. Miroslavom Macove doručené oznámenie o 

odstúpení z členstva z Dozornej rady Bytherm s. r. o., Mestský bytový podnik Poltár. Na 

základe tohto oznámenia je potrebné nahradiť poslanca Ing. Miroslava Macove v dozornej rade 

novým členom spoločnosti Bytherm s. r. o., Mestský bytový podnik Poltár. Mestská rada pri 

MsZ v Poltári na svojom zasadnutí 21. 6.2021 navrhla schváliť do funkcie člena dozornej rady 

spoločnosti Bytherm s. r. o., Mestský bytový podnik Poltár pána poslanca Karola Švingála. 

Poslanec Ing. Macove: ja by som navrhol Zdenka Račka namiesto mňa do Dozornej rady 

Bytherm s. r. o. 

Pani primátorka: návrh musí byť predložený písomne. 

Pán poslanec Ing. Žilák: vzhľadom na to, že pred pár minútami došlo ku schváleniu nového 

konateľa a teraz, aby si nikto nemyslel, že to na niekoho útočím. Došlo tu k situácii, že by som 

poprosil pána Jánošíka. Paľko, poprosil by som ťa, aby si na túto vec zareagoval, pretože podľa 

mňa je to konflikt záujmov a nemám dojem, že by si ďalej mal vykonávať funkciu v dozornej 

rade Bythermu s.r.o, pretože je tam rodinný vzťah, a tak isto aj v bytovej komisii. 

Pán poslanec Mgr. Jánošík: na MsR sme to už preberali. Ja sa písomne vzdám člena dozornej 

rady. V bytovej komisii som predsedom, ale tam nie je taký konflikt záujmov. Byty prideľuje 

primátor. V prípade potreby vymeniť funkciu, po rozhovore s pani primátorkou, s členmi 

bytovej komisie. Vzdám sa člena dozornej rady. 

Víceprimátorka JUDr. Garajová: ja len z takého praktického hľadiska, keďže už dvoch 

členov máme nahrádzať. Ja by som tiež uprednostnila, keby sme to urobili naraz. 

Pán poslanec Ing. Žilák: preložme to 

Pani primátorka: dáme hlasovať, aby zmeny v zložení dozornej rady Bytherm s. r. o., Mestský 

bytový podnik Poltár boli preložené na nasledujúce zasadnutie MsZ, ktoré sa uskutoční v 

mesiaci júl. 

Pán poslanec Ing. Žilák: dávame na schválenie Vám zmenu termínu o odvolaní, Ing. 

Miroslava Macove a takisto o nominovaní Karola Švingála do dozornej rady Bytherm z 

dátumom 19. 7. 2021 na budúcom zastupiteľstve. 
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Keďže sa nikto neprihlásil do diskusie predseda návrhovej komisie predniesol návrh na 

uznesenie. 

 

UZNESENIE č. 82/2021 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO 

SCHVAĽUJE, 

 

že zmena v zložení dozornej rady BYTHERM, s. r. o. , Mestský bytový podnik Poltár bude 

predmetom rokovania na najbližšom zasadnutí MsZ 

 

Hlasovanie:  

 

13 - za                                           0 - proti                                0 - zdržal sa hlasovania 

 

 

16. Zmeny v zložení komisií MsZ -  bytová komisia 

 

Pani primátorka: materiál sa predkladá z dôvodu ukončenia pracovného pomeru Ing. 

Mokošovej. Za zapisovateľku do bytovej komisie na základe návrhu Mgr. Jánošíka navrhujem 

pani Martu Kupčekovú. 

 

Pán poslanec Račko: nepresunieme to, keďže sa to týka bytovej komisie?  

 

Keďže sa nikto neprihlásil do diskusie predseda návrhovej komisie predniesol návrh na 

uznesenie. 

 

UZNESENIE č. 83/2021 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO 

 

 

I. ODVOLÁVA 

 

Ing. Lenku Mokošovú z pozície zapisovateľky v bytovej komisii 

 

 

II. VOLÍ 

 

pani Martu Kupčekovú za zapisovateľku  bytovej komisie 

 

 

Hlasovanie:  

 

13 -  za                                      0 - proti                                      0 - zdržal sa hlasovania 
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17. Správa o výsledku inventarizácie majetku záväzkov a rozdielu majetku a záväzkov k 

31. 12. 2020 a návrh na vyradenie prebytočného majetku  

Pani primátorka: správa o výsledku inventarizácie sa predkladá na základe vykonanej 

inventarizácie majetku záväzkov a rozdielu majetku a záväzkov ku koncu predchádzajúceho 

roka. Čiastkové inventarizačné komisie navrhli na vyradenie majetok, ktorý je nefunkčný, 

nepotrebný a tvorí prílohu k návrhu na uznesenie. Súčasťou predloženého materiálu sú aj 

odborné posudky, ktoré slúžia ako doklad k vyradenému majetku. Vyradenie majetku nemá 

priamy ekonomický dopad na rozpočet, ale má dopad na zníženie hodnoty majetku vedeného v 

podsúvahových účtoch mesta Poltár o takmer 10.000,- Eur. 

 

Keďže sa nikto neprihlásil do diskusie predseda návrhovej komisie predniesol návrh na 

uznesenie. 

 

UZNESENIE č. 84/2021 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO 

 

I. BERIE NA VEDOMIE 

 

správu o výsledkoch inventarizácie majetku, záväzkov a rozdielu majetku a záväzkov 

 

 

Hlasovanie:  

 

13 - za                                         0 - proti                                   0 - zdržal sa hlasovania 

 

 

 

 

II. SCHVAĽUJE 

 

návrh na vyradenie prebytočného majetku 

 

Hlasovanie:  

 

13 - za                                         0 - proti                                   0 - zdržal sa hlasovania 

 

 

18. Návrh plánu činnosti MsR a MsZ na II. polrok 2021 

Pani primátorka: materiál sa predkladá na základe Rámcového plánu práce MsR a MsZ. MsR 

a MsZ sa schádzajú podľa potreby, najmenej však raz za 3 mesiace. V zmysle návrhu by sa 

zasadnutia MsR v druhom polroku tohto roka uskutočnili 4 krát,  a to približne týždeň pred 

zasadnutím MsZ a zasadnutia MsZ by sa uskutočňovali raz za 2 mesiace, a to cca týždeň po 

zasadnutí MsR. Pred termínom 17. 9.2021 navrhujeme, aby MsR nezasadala, pretože sa bude 

jednať o slávnostné MsZ kde sa uskutoční odovzdávanie najvyšších samosprávnych ocenení 

laureátom, a to v prípade že bude priaznivá epidemická situácia. Tieto uznesenia sme už 

schválili, čiže už nebudú predmetom ďalších rokovaní na MsZ. 
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Keďže sa nikto neprihlásil do diskusie predseda návrhovej komisie predniesol návrh na 

uznesenie.  

 

UZNESENIE č. 85/2021 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO 

SCHVAĽUJE 

 

 

  a/ Plán činnosti MsR na II. polrok 2021 s tým, že zasadnutia MsR by sa   

uskutočňovali raz za dva  mesiace, a to cca týždeň pred zasadnutím MsZ 

v pondelok: 12. 07. 2021 

         20. 09. 2021 

         15. 11. 2021 

          06. 12. 2021 

 

 

 

 

           b/  Plán činnosti MsZ na II. polrok 2021 s tým, že zasadnutia MsZ by sa uskutočňovali 

raz za dva  mesiace, a to cca týždeň po zasadnutí MsR: 19. 07. 2021 

                              17. 09. 2021 

                                               27. 09. 2021 

                                               22. 11. 2021 

                                               16. 12. 2021 

 

Hlasovanie:  

13 -  za                                       0 - proti                                   0 - zdržal sa hlasovania 

 
 

19. Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na II. polrok 2021. 

Hlavný kontrolór Ing. Škrabák: návrh plánu kontrolnej činnosti na II. polrok 2021 je 

predložený na schválenie MsZ v zmysle Zákona o obecnom zriadení. Bol zverejnený v lehote 

a spôsobom stanoveným Zákonom o obecnom zriadení. V rámci predloženého návrhu plánu 

kontrolnej činnosti som si naplánoval 5 kontrol kde prvá sa týkala kontroly príjmov za správne 

poplatky za rok 2020, druhá hospodárenia školskej jedálne na Ul. slobody 2 v Poltári za rok 

2020, tretia kontrola sa týka kontroly hospodárenia spoločnosti Technické služby za rok 2020. 

Štvrtá kontrola sa týka dodržiavania Zákona o slobodnom prístupe k informáciám, a to v oblasti 

sprístupňovania informácií na žiadosť za I. polrok 2021. Posledná kontrola sa týka plnenia 

uznesení MsZ v Poltári za I. polrok 2021. Okrem toho je naplánované vypracovanie odborného 

stanoviska k návrhu záverečného účtu na rok 2020 a taktiež aj ostatná vykonávaná činnosť 

uvedená v časti C. 

Pán poslanec Kurák: chcel by som dať pozmeňujúci návrh k tomuto bodu. Návrh na doplnenie 

a zmenu v časti: Kontrolná činnosť pravidelné a tematické kontroly, zrušiť bod č.1 a nahradiť 

Kontrolou vedenia miezd a mzdovej agendy v podmienkach mesta Poltár a doplniť bod č. 6 

Kontrola finančných výkazov o príjmoch, výdavkoch a finančných operáciách k 30. 6.2021 v 

podmienkach organizácie v zriaďovateľskej pôsobnosti ZŠ na Ul. slobody Poltár a ZŠ na Ul. 
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školská. Podľa môjho názoru by mal hlavný kontrolór predchádzať porušovaniu VZN a 

vnútorných predpisov. Jeho  cieľom by mala byť skôr efektívna a účinná kontrola, čiže kontrola 

ohľadom príjmov za správne poplatky za r. 2020 sa mi zdá neefektívna, pretože v roku 2020 je 

už účtovne a  rozpočtovo vyčíslený hospodárskym výsledkom. 

JUDr. Garajová, viceprimátorka: bod č. 1, čo ideme meniť? To zrušiť? 

Pán poslanec Kurák: zrušiť a nahradiť kontrolou vedenia miezd a mzdovej agendy v 

podmienkach mesta Poltár. 

JUDr. Garajová, viceprimátorka: a doplniť ďalší bod č. 6? 

 Pán poslanec Kurák: kontrola finančných výkazov o príjmoch, výdavkoch a finančných 

operáciách k 30.06.2021 v ZŠ Školská a v ZŠ Slobody. 

Pán poslanec Ing. Žilák: takže bod č.1 sa ruší: Kontrola príjmov za správne poplatky podľa 

zákona o správnych poplatkoch v znení neskorších predpisov za r. 2020  a nahradiť Kontrolou 

miezd a mzdovej agendy v podmienkach mesta Poltár. 

Pán poslanec Gavalec: navrhujem ako poslanecký návrh doplniť do plánu kontrolnej činnosti 

hlavného kontrolóra za II. polrok 2021 - Vyplatenie odmien za rok 2019 vrátane osobného 

hodnotenia a odčleniť samostatne sekretárku MsÚ a samostatne víceprimátorku. Tiež za rok 

2020, od januára až po december do septembrového MsZ. 

Pán poslanec Ing. Žilák: zopakujem to. Pozmeňujúci návrh uznesenia k bodu č. 19 -  Návrh 

plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra za II. polrok v roku 2021. Doplniť do plánu 

kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na II. polrok 2021 Vyplatenie odmien za rok 2019 

vrátane osobného hodnotenia, odčleniť samostatne sekretárku MsÚ a samostatne 

viceprimátorku. Tiež aj za rok 2020, od januára až po december v termíne do septembrového 

MsZ.  

Hlavný kontrolór Ing. Škrabák: chcel by som si upresniť. Čo sa týka tej kontroly vedenia 

miezd a mzdovej agendy, že čo teda má byť predmetom danej kontroly a v akom rozsahu. Čo 

sa myslí tým vedením miezd a mzdovej agendy. Trošku tomu nerozumiem, tomu zadaniu. V 

akom rozsahu, keď už sa tu o nejakých mzdách bavíme. Nakoľko máme 98 zamestnancov, 

overiť nejaké, ak sa to myslí, takže osobné spisy atď. mimo nejakej vybranej vzorky, to si 

neviem proste predstaviť v takomto rozsahu ako je tu stanovené. Tiež ma zaujíma za aké 

obdobie sa týka toto overenie vedenia miezd a mzdovej agendy. Nestotožňujem sa s tým, že, 

keď je niečo ukončené, že sa nedajú spraviť nápravy do budúcnosti. Nemám problém s 

kontrolou za I. polrok v rozsahu výkazov fin 1- 12, v akom rozsahu a čo vôbec kontrola prinesie, 

nakoľko rozpočet je schvaľovaný na celý rok. Čiže k nejakému prekročenie rozpočtu tam určite 

nedôjde. Neviem si predstaviť, že čo táto kontrola prinesie, v prípade takto neuzatvoreného 

roku. Samozrejme overiť sa tam nejaké veci dajú, ale neviem si predstaviť, že čo môže táto 

kontrola priniesť.  

Viceprimátorka JUDr. Garajová: môžem poprosiť pani Kurákovú, aby nám k tomu niečo 

povedala., aby sme si to mohli ozrejmiť rozsah a to časové hľadisko, čo spomínal hlavný 

kontrolór. 

Vedúca fin. oddelenia Mgr. Kuráková: čo sa týka miezd tam sa dá kontrolovať mzdová 

politika, určite nejaké smernice, podľa čoho sa vyplácajú ľudia, VZN, ďalej zaradenia, 

zatriedenie ľudí. Bod č. 6 je efektívne kontrolovať, pretože my na finančnom oddelení vidíme 

výkazy nahrávané po štvrťrokoch. Ja nevidím, čo konkrétne zapájajú do rozpočtu do 

skutočnosti rozpočtové organizácie. Bola by dobrá kontrola na mieste alebo dokladová kontrola 

kde pri nahrávaní bankových výpisov je možné prísť na dané pochybenia a predchádzať 

chybám. Z môjho pohľadu by bolo dobré kontrolovať aktuálny rok, nie už uzatvorený rok. Tam 

sa dajú vytknúť a  pekne popísať chyby do budúcna urobíme nápravy. Nebolo by lepšie sa 
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vyhnúť chybám?  Nespočíva práca hlavného kontrolóra práve v tom, vyhnúť sa chybám, 

usmerniť nás, napraviť chyby. Sám vie akú rozšírenú agendu máme. 

Hlavný kontrolór Ing. Škrabák: kontrolór vykonáva následnú finančnú kontrolu, nevykonáva 

priebežnú finančnú kontrolu. Na priebežnú finančnú kontrolu je tu ekonomické oddelenie. Pri 

mzdovej agende sa dá overovať strašne veľa vecí, pri sto zamestnancoch ani nehovorím. Práve 

preto sa pýtam, čo má byť predmetom danej kontroly. Konkrétne v akom rozsahu, lebo, keď 

takto môžem robiť celý polrok iba túto kontrolu pri deväťdesiatich ôsmich zamestnancoch. V 

správe z kontroly, ktorá bude predmetom ďalšieho rokovania, tak tie pochybenia, ktoré boli 

identifikované a kvôli ktorým sme museli záverečný účet a výsledok hospodárenia upravovať, 

vznikli 99 % prípadov koncom roka v mesiaci december 2020, čiže k tomu, že čo sa dá zistiť 

priebežne, čo sa nedá zistiť priebežne a kedy vznikajú chyby. Pre mňa je dôležité špecifikovať 

predmet tej prvej kontroly. Keby to bolo v celom rozsahu, tak celý polrok môžem kontrolovať 

iba túto agendu, a nehovorím o tom, za aké obdobie. 

Pani poslankyňa Bc. Tóčiková: ja by som chcela reagovať faktickou poznámkou na podnet 

pána poslanca Gavalca, čo sa týka kontroly odmien, hlavne pani sekretárky.  To, že je to účelové 

si tu nebudeme klamať pred kamerou. Ja si to môžem dovoliť povedať, lebo som tehotná. 

Vieme, že to má druhotný zámer, nie prvotný. A ja dúfam pevne, že pani sekretárka má 

dostatočne veľké odmeny, a keď sa budú kontrolovať tie odmeny, dúfam, že sa bude 

kontrolovať aj pracovný čas, pretože tá Majka, je tu už aj dňom, nocou. Ja sa čudujem, že sa jej 

manžel s ňou nerozvádza, lebo ona tu trávi soboty, nedele a je tu dlho do noci. Za tvojej éry pán 

poslanec Gavalec tu nikto a asi ani tak dlho nepracoval ako táto žena, a tak usilovne. Pevne 

dúfam, že keď sa bude kontrolovať odmena, že sa bude kontrolovať aj pracovný čas odrobený, 

pán kontrolór. To sa asi kontrolovať nebude?   

Hlavný kontrolór Ing. Škrabák: môžeme to tu hodnotiť z nejaké morálneho hľadiska, tak ako 

viete, nakoľko takúto kontrolu som niekedy v minulosti riešil, tak je tam uvedené, že my 

nemáme nikde stanovené, koľko môže dostať jeden zamestnanec odmien, čiže pokiaľ ich 

dostane na úkor desiatich zamestnancov, a neprekročí sa ten limit, ktorý je stanovený v 

kolektívnej zmluve, tak to bude v podstate číslo. Rozsah práce to závisí od zadania kontroly. 

Pani poslankyňa Bc. Tóčiková: úprimne, mňa to nahnevalo, pretože naozaj ja sa veľmi 

čudujem, že koľko ona tu dokáže stráviť tu v robote času. Ja som tiež workoholik, ale ja sa v 

tomto určite na ňu nechytám.  

Pani primátorka: ďakujem pekne pani poslankyni, aj za to, čo si povedala, lebo naozaj Majka 

patrí medzi veľmi dobrých zamestnancov mesta, robí maximum pre toto mesto a naozaj veľmi 

mestskému úradu pomáha. Je to jeden z najlepších zamestnancov MsÚ.  

Pani poslankyňa Bc. Tóčiková: chcem podotknúť, a to nie je ani Poltárčanka, že by to bola 

srdciarka. 

Pán poslanec Gavalec: ja len na margo pani poslankyne Bc. Tóčikovej, môžem odpovedať, že 

ja som si ľudí hodnotil, podľa toho som im dal odmeny, ale verejne, že primátorka klamala v 

rozhlase a v televízii, tak preto chcem, aby sme všetci vedeli v roku, koľko odmien, ako kto 

dostal a koľko bolo vyplatené. Veď, čo je zlé na tom. Ja si myslím, nech vieme, nič sa nedeje, 

ideme ďalej. 

Pán poslanec Mgr. Jánošík: keď som niekedy na MsÚ mal komisiu a dlhšie som bol, ona tu  

bola, a skutočne aj vykonáva prácu aj do 19.00 - 20.00 hod. Posiela e-maily, spracuváva 

materiály na MsR, MsZ poslancom. Ak si ľudia zaslúžia, vedenie mesta, pani primátorka ocení 

všetkých, čo naozaj robia. Je tam práca nadčas a nadštandard. 

Viceprimátorka JUDr. Garajová: ja by som si chcela len ozrejmiť ten pojem odmeny, lebo 

zrejme pán kolega naráža na to vyplatenie odmien ešte za jeho éry. To boli odmeny za 
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mimoriadne pracovné výsledky za prácu naviac, čiže teraz chcete kontrolovať tieto odmeny, 

ktoré sa dávali povedzme mne alebo pani Šnúrikovej za prácu naviac? To chcete kontrolovať? 

Pán poslanec Gavalec: mňa to nezaujíma, odmeny v rámci mesta ako boli. Mňa ste hodnotili 

v mesiaci november som vyplatil jednorázove. Ja chcem v roku, koľko sa vyplatilo, nič viac, 

nič menej. Ja neurážam, ja viem, kto ako tu robí, a preto si aj za mňa zaslúžili odmeny, tak som 

ich hodnotil. A teraz je pani primátorka, nech hodnotí si svojich ľudí, ja proti tomu nemám nič 

absolútne nič, len nech vieme, v akom stave, a či je to pravda, že vyplatila maximálne 350 ,- 

Eur v roku.  Toto ma zaujíma. 

Viceprimátorka JUDr. Garajová: ja si to chcem len ujasniť, ak môžeme takto debatovať, 

lebo tu máme mzdu, plat za tú základnú prácu, ktorú človek urobí, a potom ešte zamestnanec 

dostáva tie odmeny za prácu naviac. To chcete kontrolovať, za tú prácu naviac, odmeny? 

Pán poslanec Gavalec: nie. Odmeny,  ktoré boli vyplatené za rok 2019 a 2020. 

Viceprimátorka JUDr. Garajová: tak to je tá práca naviac alebo mimoriadne pracovné 

výsledky alebo toto, aby sme si ujasnili. 

Hlavný kontrolór, Ing. Škrabák: predpokladám, že áno. Za zamestnancov v zmysle zákona 

č. 553. Iba takým spôsobom je možné.  

Pán poslanec Gavalec: aby sme sa neklamali. 

Viceprimátorka JUDr. Garajová: aby sme sa neklamali. Ja som nedostala žiadne odmeny, 

ak pani Šnúriková dostala, tak to sú ťažko zarobené peniaze, veľmi ťažko.  

Pán poslanec Gavalec: nehovorím, len chcem, aby sa toto skontrolovalo, a aby to bolo v 

septembrovom zastupiteľstve predložené. 

Pani primátorka: za roky 2019 a 2020.  

Pán poslanec Gavalec: za 10 minút sa to dá vytiahnuť. 

Hlavný kontrolór Ing. Škrabák: kiež by ste mali pravdu. 

Pán poslanec Pavel Gavalec: keď som povedal ekonómky, tak mi to spravila. 

Poslankyňa Bc. Tóčiková: to, či primátorka, a viem, že je to čestná žena, to, že či povedala do 

médií, že či klamala, súd ešte nerozhodol. Keď súd rozhodne, že klamala, ale ešte to nie je 

ukončené. Primátorka ťažko rozdáva odmeny, osobne som jej vravela, pretože aj ja 

zamestnávam ľudí a viem ako to je, že treba tým ľuďom dávať tie odmeny. Tí, čo si zaslúžia, 

netreba byť šporovliví. Sama som ju nabádala, aby tých ľudí odmeňovala. Vieme, že pani 

doktorka je šetrná, ale pani primátorka nie je ďaleko od nej.   

Pán poslanec Gavalec: znovu opakujem, asi nerozumieš.  Musím ti povedať, že pani 

primátorka po zasadnutí súdu vystúpila v televízii a v rozhlase, že maximálne dala odmenu 

350,- Eur, tak ja nič iné nechcem, len sa chcem presvedčiť, či je to pravda. No podľa mňa 

klamala, lebo sa nezakladá na pravde. V roku dala odmenu možno dakomu 1 000,- Eur, dakomu 

možno 2 000,- Eur, možno dakomu 5 000,- Eur, neviem. Kontrolór nás presvedčí kde je pravda. 

Pani primátorka: nikdy som nedala také odmeny o ktorých hovoríš. Ja totiž nedávam také 

odmeny, pretože na prvom mieste je verejný záujem, na prvom mieste sú ľudia, a samozrejme, 

že si ctím výkon, a snažím sa ohodnotiť reálne, nie odmenou 7.000,- Eur tak ako si ju dal ty 

najvyššiu. K tomuto bodu sa prihlásil ešte pán Štefančík z radov občanov. MsZ musí 

hlasovaním rozhodnúť o tom, či môže občan vystúpiť na zasadnutí MsZ.  

Poslankyňa BBSK MUDr. Baníková: prepáčte, ja som slovo nedostala ako poslankyňa 

BBSK, nebola som ani uvedená na toto zastupiteľstvo. Trpezlivo tu čakám na vystúpenie. Pani  
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Bc. Tóčiková je tehotná, tak to pochopím a vzdala som sa svojho vystúpenia a čakám. Ak dáte 

slovo pánovi Štefančíkovi tak žiadam o slovo aj ja. 

Pani primátorka: pani poslankyňa, vy nemôžete byť zaradená do programu, pretože program 

sa 5 dní pred zasadnutím MsZ posiela poslancom k dispozícii. 

Poslankyňa BBSK MUDr. Baníková: ja môžem vystúpiť ako občan k hocijakému bodu. Ako 

poslankyňa zastupiteľstva Banskobystrického samosprávneho kraja podľa čl. 9 ods. 7 sa 

môžem k hocijakému bodu prihlásiť. 

Pani primátorka: áno, ale o Vašom vystúpení rozhodujú poslanci MsZ. 

Poslankyňa BBSK MUDr. Baníková: nie. Podľa rokovacieho poriadku môžem vystúpiť k 

akémukoľvek bodu, kedykoľvek.  Podľa rokovacieho poriadku tohto MsZ. 

Pani primátorka: čiže chcete vystúpiť ku kontrole odmien? 

Poslankyňa BBSK MUDr. Baníková: nie. Ja chcem vystúpiť k bodu, ku ktorému som Vám 

napísala žiadosť o vystúpenie, na ktorý ste ani neodpovedali, či môžem prísť na toto 

zastupiteľstvo. Neboli ste ani ochotná napísať jedno slovo, takže chcem vystúpiť k svojmu 

bodu, a keď dáte slovo pánovi Štefančíkovi teraz ako občanovi, tak žiadam o slovo aj ja. 

Pani primátorka: pani poslankyňa, môžete vystúpiť v bode - diskusia. Ten už bude o chvíľku. 

Môžete vystúpiť. 

Nech sa páči hlasujte, či môže pán Štefančík vystúpiť alebo nie, k bodu odmien: 

 

Hlasovanie: 

 2 - za                                             5 -  proti                           3 – zdržali sa  hlasovania 

      Boris Dreisig  JUDr. Bronislava Garajová 

      Pavel Gavalec           Ján Kromholc 

      Mário Kurák     Bc. Martina Tóčiková 

      Ing. Miroslav Macove      

      Ing. Peter Žilák 

 

Neprítomní: Zdenko Račko, Bc. Ján Skýpala, Karol Švingál 

 

Poslankyňa BBSK MUDr. Baníková: veľmi pekne ďakujem poslancom, že ste rozhodli tak, 

ako ste rozhodli. Veľmi si to vážim ako ste rozhodli. 

 

Hlavný kontrolór Ing. Škrabák: ohľadom kontroly pána Kuráka sa chcem opýtať ohľadom 

toho zadania. 

Pán poslanec Kurák: pripravím Vám to na septembrové zastupiteľstvo. Poradím sa, pozriem 

sa na to. 

Pán poslanec Ing. Žilák: takže čo. Sťahuješ? 

Pán poslanec Kurák: sťahujem. 

Viceprimátorka JUDr. Garajová: takže celý návrh sťahuješ? Má 2 body. 

Pán poslanec Ing. Žilák: áno, celý sa sťahuje od pána Kuráka. 

Hlavný kontrolór Ing. Škrabák: ešte ku kontrole pána Gavalca, vrátane osobného hodnotenie. 

To sa myslí čo? Osobný príplatok? 
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Pán poslanec Gavalec: áno. Osobné ohodnotenie je takisto odmena. Ja som stiahol osobný 

príplatok všetkým zamestnancom a po odmene som im dal. 

Hlavný kontrolór Ing. Škrabák: viceprimátorka nie je zamestnanec, nepoberá odmenu v 

zmysle zákona č. 553, tá ide v zmysle zákona č. 369. Akú odmenu myslíte pri pani 

viceprimátorke? Osobný príplatok nie je odmena. 

Pán poslanec Gavalec: všetku odmenu. 

Viceprimátorka  JUDr.Garajová: ja nemám nič naviac, stále tú istú odmenu mám. 

Hlavný kontrolór Ing.Škrabák: to je tá istá. To by muselo MsZ schváliť, keby mala niečo 

dostať. 

Hlavný kontrolór Ing.Škrabák: za roky 2019 a 2020,  v septembrovom MsZ?  

Pani primátorka: na ktorom MsZ v septembri to chceš? Sú dve naplánované, slávnostné 

a potom normálne.  

Pán poslanec Ing. Žilák: tak na tom druhom MsZ? 

Pán poslanec Gavalec: áno na druhom. 

Keďže sa nikto neprihlásil do diskusie predseda návrhovej komisie predniesol návrh na 

uznesenie. 

Pani primátorka: najprv budeme hlasovať o poslaneckom návrhu, či sa zaradí do plánu 

činnosti hlavného kontrolóra, s tým, že sa žiaden bod nevyradí a tento bod sa zaradí o jednu 

kontrolu navyše. 

 

UZNESENIE č. 86/2021 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO 

SCHVAĽUJE  (POZMEŇUJÚCI NÁVRH) 

doplniť do plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na II. polrok 2021 vyplatenie odmien 

za rok 2019 vrátane osobného hodnotenia, odčleniť samostatne sekretárku MsÚ a samostatne 

viceprimátorku, tiež aj za rok 2020, od januára až po december, do septembrového MsZ 

 

Hlasovanie: 

  6 – za                                           2- proti                                    4 - zdržali sa hlasovania 

JUDr. Bronislava Garajová               Mgr. Pavel Jánošík 

Mgr. Lenka Sojková       Ján Kromholc  

      Karol Švingál 

     Bc. Martina Tóčiková  

Neprítomný: Bc. Ján Skýpala 

 

Návrh nebol schválený! 

UZNESENIE č. 86/2021 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO 

SCHVAĽUJE 

 

 Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na 2. polrok 2021 
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Hlasovanie:  

7 - za                                           0 - proti                                 6 - zdržal sa hlasovania 

                Boris Dreisig 

                           Pavel Gavalec 

                           Mário Kurák 

                    Ing. Miroslav Macove 

                           Zdenko Račko 

                          Ing. Peter Žilák 

 
 

20. Rozpočtové opatrenia 

Pani primátorka: rozpočtové opatrenia  prerokovala ekonomická komisia. 

Pán poslanec Ing. Žilák: odporúčam schváliť rozpočtové opatrenia. Nie je tam žiaden 

problém. 

Pani primátorka: môžeme hlasovať o rozpočtových opatreniach naraz? Alebo máte nejaké 

otázky k jednotlivým opatreniam? 

 

Keďže sa nikto neprihlásil do diskusie predseda návrhovej komisie predniesol návrh na 

uznesenie. 

 

UZNESENIE č. 87/2021 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO 

BERIE NA VEDOMIE ROZPOČTOVÉ OPATRENIE č. 

 

V súlade s § 11 ods. 4 písm. b) zákona č.369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. n. p. a 

na základe zákona č. 426/2013 Z. z.§ 14 ods. 2 písmena b) povolené prekročenie a viazanie 

príjmov a c) povolené prekročenie a viazanie výdavkov, ktorým sa mení a dopĺňa zákon č. 

583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene a doplnení 

niektorých zákonov v znení neskorších predpisov 

 

V príjmovej časti rozpočtu mesta Poltár: 

Ekon. klasifikácia        Suma 

312 – príjem - Ministerstvo vnútra SR - screening           126 000,00 € 

 

Vo výdavkovej časti rozpočtu mesta Poltár: 

Programový rozpočet 1.1 – Screening 

Funkčná klasifikácia 01.1.1 – Výkonné a zákonodarne orgány 

Ekon. klasifikácia  

          Suma 

633 – všeobecný materiál                 57 000,00 € 

637 – všeobecné služby  57 000,00 € 

SPOLU 114 000,00 € 

 

Programový rozpočet 6.1.2 – uloženie odpadu  

Funkčná klasifikácia 05.1.0 – Nakladanie s odpadmi 

Ekon. klasifikácia   

                                                                                                                      Suma  
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600 – Bežné výdavky – uloženie odpadu 12 000,00 € 

 

 

Hlasovanie:  

13 - za                                      0 - proti                                      0 - zdržal sa hlasovania 

 

 

 

UZNESENIE č. 88/2021 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO 

SCHVAĽUJE  ROZPOČTOVÉ OPATRENIE č. 

 

V súlade s § 11 ods. 4 písm. b) zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. n. p. a 

na základe zákona č. 426/2013 Z. z. § 14 ods. 2 písmena a) presun rozpočtových prostriedkov 

v rámci schváleného rozpočtu, pričom sa nemenia celkové príjmy a celkové výdavky, 

ktorým sa mení a dopĺňa zákon č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej 

samosprávy a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov  

 

 

Vo výdavkovej časti rozpočtu : 

Programový rozpočet 6.1.1 – Zber a odvoz odpadu – vývoz a uloženie odpadu 

Funkčná klasifikácia 05.1.0 – Nakladanie s odpadmi 

Ekon. klasifikácia   

                                                                                                                      Suma  

600 – Bežné výdavky – zber a vývoz odpadu -12 600,00 € 

713 – Kapitálové výdavky – nákup kontajnerov  12 600,00 € 

 

 

 

Hlasovanie:  

13 - za                                      0 - proti                                      0 - zdržal sa hlasovania 

 

 
 

 

UZNESENIE č. 89/2021 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO 

SCHVAĽUJE  ROZPOČTOVÉ OPATRENIE č. 

 

V súlade s § 11 ods. 4 písm. b) zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. n. p. a 

na základe zákona č. 426/2013 Z. z. § 14 ods. 2 písmena b) povolené prekročenie a viazanie 

príjmov a c) povolené prekročenie a viazanie výdavkov, ktorým sa mení a dopĺňa zákon č. 

583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene a doplnení 

niektorých zákonov v znení neskorších predpisov  

 

Vo výdavkovej časti rozpočtu Základná umelecká škola: 

Programový rozpočet 8.7. Základná umelecká škola 

Funkčná klasifikácia 09.5.0. Vzdelávanie nedefinované podľa úrovne (ZUŠ) 

Ekon. klasifikácia  



38 
 

            Suma 

610 – Mzdové výdavky       -200,00 € 

620 – Odvody a poistné         -70,00 € 

 

Vo výdavkovej časti rozpočtu Základná umelecká škola: 

Programový rozpočet 8.7. Základná umelecká škola 

Funkčná klasifikácia 09.5.0. Vzdelávanie nedefinované podľa úrovne (ZUŠ) 

Ekon. klasifikácia  

            Suma 

642 -  Nemocenské dávky                   270,00 € 

 

 

 

Hlasovanie:  

13 - za                                    0 - proti                                         0 - zdržal sa hlasovania 

 
 

 

 

UZNESENIE č. 90/2021 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO 

BERIE NA VEDOMIE ROZPOČTOVÉ OPATRENIE č. 

 

V súlade s § 11 ods. 4 písm. b) zákona č.369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. n. p. a 

na základe zákona č. 426/2013 Z. z.§ 14 ods. 2 písmena b) povolené prekročenie a viazanie 

príjmov a c) povolené prekročenie a viazanie výdavkov ,ktorým sa mení a dopĺňa zákon č. 

583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene a doplnení 

niektorých zákonov v znení neskorších predpisov 

 

 

V príjmovej časti rozpočtu mesta Poltár: 

Ekon. klasifikácia  

Suma 

312 – Transfery v rámci verejnej správy – ZŠ Slobody     

                      

               101 094,00 € 

 

 

Vo výdavkovej časti rozpočtu ZŠ Slobody: 

Programový rozpočet 8.2.1 – Základná škola Slobody 

Funkčná klasifikácia 09.2.1.1Nižšie sekundárne vzdelávanie všeobecné s bežnou 

starostlivosťou – „Národný projekt „Pomáhajúce profesie v edukácii detí a žiakov II“ 

 

Ekon. klasifikácia  

Suma 

610    - mzdy 74 912,00 € 

620   -  poistné 26 182,00 € 

S p o l u  101 094,00 € 
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Hlasovanie:  

13 - za                                        0 - proti                                     0 - zdržal sa hlasovania 

 

 

21. Prenájom nebytových priestorov - započítanie nájmu /p. Kuvik/ 

Pani primátorka: na základe žiadosti pána  Kuvika, ktorý požiadal mesto Poltár o prenájom 

nebytových priestorov, konkrétne dvoch predajných stánkov na mestskej tržnici za účelom 

zriadenia prevádzky cukrárenskej výroby. Tieto nebytové priestory sú od 1.1.2019 prázdne a 

odpojené od elektrickej energie. Nakoľko bolo potrebné zabezpečiť nové pripojenie do 

distribučnej sústavy, pripojenie si pán Kuvik zabezpečuje na vlastné náklady, aby mohol 

priestory využívať.  Doklad o úhrade vzniknutých nákladov predložil faktúru vo výške 232,20 

Eur od Stredoslovenskej distribučnej a. s. Na základe týchto skutočností požiadal o odpustenie 

nájomného za 2 mesiace, čo predstavuje sumu vo výške 266,- Eur. Je to výška nájomného za 

prenájom týchto priestorov podľa Zásad hospodárenia s majetkom mesta Poltár, ktorá činí 

mesačne 133,- Eur. 

Pán poslanec Kurák: nerozumiem dôvodu MsR, prečo neschválila túto žiadosť pánovi 

Kuvikovi. Keď prišiel do nášho priestoru nemal tam ani elektriku. Teraz mu naskočil náklad a 

vy na MsR sa rozhodnete, že to neschválite. Ako chceme prilákať aj v tejto ťažkej dobe 

podnikateľov do našich mestských priestorov? Vieme, že aj pokladnica mesta sa tým zvýši, že 

tam bude pôsobiť rok alebo dva. My sa otočíme chrbtom voči občanovi, ktorý skúsi podnikať 

na Poltári. Nechápem kde je problém. Dnes v materiáloch prišlo, že MsR neschválila 232,20 

Eur a na zasadnutí MsR ste mali sumu úplne inú žiadosť na 300,- Eur. Nechápem, že teraz z 

čoho mám vychádzať.  

Pani primátorka: p. Kuvik požiadal o priestory na mestskej tržnici. Nakoľko sa tam dlhodobo 

nič nerealizovalo bola odpojená elektrická energia, ktorú si on na vlastné náklady dal opäť 

zapojiť. Ďalej on chcel urobiť zámenu, ktorá sa týkala nájmu a zapojenia elektrickej energie. 

Toto je podstatou tej žiadosti a takto to bolo predložené aj na MsR, tak ako je to teraz tu 

predložené. Mestská rada jednomyslene odporučila MsZ neschváliť tento materiál. Návrh na 

uznesenie je rovnaký, aký mala k dispozícii MsR. 

Pán poslanec Ing. Macove: pán kolega sa pýtal členov mestskej rady na dôvod, prečo MsR 

neschválila túto podporu, resp. podnikateľa, ktorý chce začať v našom meste podnikať. 

Pán poslanec Račko: neviem si predstaviť, ako tam nemôže byť elektromer. Niekto chce 

podnikať a my budeme proti tomu? 

Pán Poslanec Bc. Skýpala: o aký mesačný nájom sa tam jedná? V prípade návratnosti. Aj ja 

som si od MsÚ bral priestory do prenájmu, a tiež som mal s tým podobné problémy. Elektrika 

ide na zodpovednosť nájomcu, je to tak nastavené. Museli si tam zriadiť tie hodiny. Keby to 

bola nejaká neziskovka, ale je to podnikateľ, ktorý musí počítať aj s nejakými vstupnými 

nákladmi. Zrejme všetky priestory máme nastavené tak, že nájomca si musí elektriku sám 

zabezpečovať. Sú nejako nastavené tie pravidlá.  

Pán poslanec Kurák: pánovi Kuvikovi viac nákladov na to vzniklo. Nemal na to všetky 

doklady. 

Pán poslanec Ing. Žilák: riešime to ako keby nám záujemcovia stáli v rade. Buď budeme mať 

aspoň nejaký príjem z tých priestorov. 

Pán poslanec Bc. Skýpala: môj návrh, aby to bolo pre nás zaujímavé a pre neho motivujúce, 

aby sa tá čiastka odpisovala, keďže chce podnikať, nie za dva mesiace, ale za 24 mesiacov.  
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Pán poslanec Kromholc: v MsR sme riešili, že tu nešlo o novú prípojku, iba o pripojenie 

elektrickej energie. A ten nájom nie je až taký vysoký. Čo povedal Janko Skýpala, myslím, že 

je to tak dobré. 

  

Pán poslanec Ing. Žilák: môže sa to rozpočítať na mesiace, mesačne splácať po 23,- Eur. 

Pán poslanec Kurák: no neviem, zbytočne hľadáme chyby ako sa to nedá a odrádzame ľudí 

od podnikania v meste Poltár. 

Poslanec Bc. Skýpala: ako sa mu znepríjemňuje. Má podpísanú zmluvu, je v nájme, prerába 

si to. Požiadal mesto o započítanie nejakých vstupných nákladov. Teraz sa má o tom hlasovať. 

Nikto nepovedal, že nie.  

Viceprimátorka JUDr. Garajová: takýto problém bol aj pri Základnej umeleckej škole, tiež 

si museli znášať náklady spojené s elektrickou energiou a  nikto im to nerefundoval, ale tiež 

som za schválenie. Dajme im to na tie splátky, ak je to možné. 

Pán poslanec Račko: ja som pracoval v dvoch firmách kde sme boli v prenájme a všetky 

náklady si znášal majiteľ priestorov. 

Viceprimátorka JUDr. Garajová: ale on žiada elektromer preplatiť. 

 

Keďže sa nikto neprihlásil do diskusie predseda návrhovej komisie predniesol návrh na 

uznesenie. 

 

UZNESENIE č. 91/2021 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO 

SCHVAĽUJE   

 

započítanie nájomného za prenájom nebytových priestorov na Ul. sklárskej 765/71,72 

s poplatkom za pripojenie k distribučnej sústave vo výške 232,20 € s tým, že  táto suma bude 

započítaná počas nasledujúcich 10 mesiacov ponížením sumy nájmu 

 

 

Hlasovanie:  

 

12 - za                                          0 - proti                                  0 - zdržal sa hlasovania 

 
 

Neprítomná: Bc. Martina Tóčiková 

 

22. Správa o výsledkoch kontroly poskytnutia čerpania a vyúčtovania dotácií 

poskytnutých z rozpočtu mesta Poltár za rok 2020 v zmysle platného VZN č. 4/2019 o 

poskytovaní dotácií z rozpočtu mesta Poltár 

Hlavný kontrolór Ing. Škrabák: predmetná kontrola bola vykonaná na základe Plánu 

kontrolnej činnosti na I. polrok 2021. Samotné overenie bolo rozdelené do štyroch častí kde 

prvá časť sa týkala overenia predloženej žiadosti o poskytnutie dotácie kde pri overení bolo 

zistené, že vo viacerých prípadoch žiadosti neobsahovali všetky náležitosti. Častou chybou 

bolo, že žiadatelia neuvádzali presnú identifikáciu žiadateľa v súlade s registrom, čo je potrebné 

do budúcnosti eliminovať. Taký najväčší problém v tejto oblasti bol, že viacerí žiadatelia nemali 

v registri mimovládnych neziskových organizácií vedeným MV zapísané všetky údaje. Taktiež 

v prípade dvoch žiadateľov nemali pridelené IČO, neboli zapísané organizačné jednotky, 
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nemali byť prijímateľmi dotácií. Čo sa týka predložených vyúčtovaní o poskytnutí dotácie bol 

identifikovaný istý nesúlad medzi zmluvne dohodnutým spôsobom vyúčtovania poskytnutej 

dotácie medzi zmluvou a príslušným VZN, ktoré som odporúčal dať do súladu. Taktiež boli 

identifikované prípady nedodržiavania zmluvne stanovených termínov na predkladanie s 

popisom. Taktiež pri vyúčtovaní nepredkladali prijímatelia správy o činnosti prijímateľa za 

polrok, čo spôsobovalo, že nebolo možné zistiť, na aký účel reálne bolo použité. Najväčším 

problémom bolo, že  v zmluve boli jednotlivé účely nastavené prísne a takým spôsobom, že 

prijímateľ mal tie jednotlivé účely rozdelené do troch oblastí povinnosť dodržiavať (viď tab. č. 

8).  Ďalším nedostatkom boli cestovné náhrady za používanie motorových vozidiel, tieto boli 

používané v rôznej výške, preto som navrhol, aby sa jednotlivé hodnoty zjednotili. Tiež za 

stravné som navrhoval. aby sa predkladal aj doklad. Niektorých prijímateľov sa dotklo 

pozastavenie finančných prostriedkov alebo vrátenie. Podrobný popis výsledkov vykonanej 

dokladovej kontroly uvádzam v prílohách tejto správy. 

 

Pán poslanec Ing. Žilák: kontrola bola vykonaná na vynikajúcej úrovni podľa bodov, ktoré 

boli nastavené v tých "nešťastných zmluvách". Športový klub, keď dostal peniaze, že budú 

využité v plnej hodnote na športovú činnosť. Nikoho nenapadlo, že nám vypadnú polroky, 3/4-

roky športu, bez možnosti stretávania sa. Všetko to mala pohltiť hracia činnosť. Keďže sa toľko 

nehralo, každý si chcel zveľadiť aj tú materiálovú časť, či sú to lopty, dresy. Viem už teraz, že 

bod 23 nepodporím ohľadom vrátenia finančných prostriedkov. Tie nakúpené veci pre kluby aj 

tak ostávajú v tých kluboch, nikto si to nezoberie domov pre vlastnú potrebu. 

 

Pán poslanec Bc. Skýpala: chcem nadviazať na kolegu. Ja vidím chybu v nás poberateľoch 

a aj v zmluve, ktorá je nastavená nešťastne. Sú tam tri okruhy. V prípade, že nejakú sumu z 

nastavených okruhov prekročíme, mali by sme to vrátiť.   Bolo by dobré v zmluvách to ošetriť 

nejakou hranicou, resp. toleranciou, do akých súm sa môžeme vychýliť z tej podpísanej sumy. 

Riešiť to dodatkami. Myslím, že účelnosť a hospodárnosť zachovaná bola.  

Pán poslanec Dreisig: chcem vyzdvihnúť prácu pána hlavného kontrolóra v tom zmysle, že si 

robí robotu naozaj tak ako treba, že v podstate našiel aj tieto chyby, ktoré sa stali, ale zase na 

druhej strane je taká vec, že nebol nikoho zámer, ani podvádzať, ani si domov zobrať čosi. 

Finančné prostriedky boli použité na zveľadenie ktorejkoľvek z organizácií, a v týchto 

prípadoch vracať dotácie je v určitých organizáciách likvidačné. Poviem sám za seba. Ak sa 

toto stane, ja osobne končím s volejbalom, nebudem ďalej pokračovať, pretože ak je tu v Poltári 

odmena za to, že človek niečo robí, potrestanie, tak najlepšie je nerobiť nič. 

Pán poslanec Kromholc: chcel by som za MsR. Nie je tu žiadna likvidácia klubov, nikto nemá 

záujem o to. Jedna vec je nákup tovaru namiesto nákladov na súťaže a ďalšie veci. Ďalšia vec 

je chronické nedodržiavanie pravidiel jednotlivých klubov. Pracovníčky na ekonomickom 

oddelení stále dookola musia pýtať vyúčtovanie, nie sú žiadne sankcie za nedodávanie 

materiálov. Doteraz tu nebol žiaden varovný prst pre tých ľudí. Keď niekto dostane od mesta 

nejaké peniaze, tak príjíma tým aj nejaký záväzok voči mestu. 

 

Pán poslanec Dreisig: za volejbalový klub, čo sa týka vyúčtovania, vždy bolo načas. Veci, 

ktoré prekročili ten rozpočet, boli chrániče kolien, ponožky, lieky, zámok dverí, ochranné 

pomôcky, čistiace prostriedky, zdravotná taška, mini statív, pamäťová karta, kamera. K tej 

kamere vysvetlím, vzhľadom k tomu, že pandémia nám vyhnala ľudí z telocvične, hovorím o 

divákoch, tak ako aj teraz riešim, aj na reprezentačnom zraze v Humennom tiež nemáme 

divákov, a tiež riešime nejaké streamovanie, či už cez facebook, aby rodinní príslušníci a 

ktokoľvek mali možnosť nejakým spôsobom sledovať tie deti, z toho dôvodu som riešil tieto 

veci. Po rokoch sme konečne kúpili dresy pre 15 najmladších detí, lebo hrali vo veľmi starých 

dresoch.  
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Pán poslanec Kurák: dobre som pochopil z MsR? Ak si nedajú pozor, budú sankcionovaný? 

Pán poslanec Kromholc: jedná sa o kluby, ktoré nedodržujú pravidlá chronicky stále. Je to 

porušenie. Určité nariadenia treba dodržiavať. 

Pán poslanec Dreisig: samozrejme, že aj nedodržiavanie treba nejako riešiť, ale garantujem, 

že v budúcnosti budeme všetko riešiť dodatkami. Robia to ľudia, ktorí na úkor svojho vlastného 

času, robia niečo v prospech tohto mesta. 

Pán poslanec Bc. Skýpala: samozrejme, môže sa stať, že sa nestihne dodržať určený termín. 

Potom na ekonomickom majú s tým problémy, musia sa vracať k dotáciám. Som tiež za prijatie 

rozumného rozhodnutia. 

Pán poslanec Mgr. Jánošík: keby športová komisia pracovala, tak túto činnosť by mohla ona 

koordinovať. Sadla by si k tomu, a potom by mohla povedať, čo treba zapracovať do dodatkov. 

Bolo by kontrolované poskytovanie finančných prostriedkov, ich účelovosť.  

Pán poslanec Račko: keď budeme robiť zmluvy, dajme tam nejakú sankciu z celkovej sumy. 

Každá úprava, nejaký dodatok si dať podpísať. Nepáči sa mi to, aby sa tie peniaze vracali, lebo 

nikto si tie veci nezobral domov. 

Pán poslanec Dreisig: poučili sme sa, vieme, ako treba do budúcna fungovať, ale takisto treba 

aj ďalšiu vec zohľadniť, že napr. hovorím o volejbale, tak dotácia za posledný štvrťrok, ktorá 

mala prísť na začiatku októbra, prišla 8. decembra od mesta. Ja som tam mal 5 dní na to, aby 

som vyriešil ten problém. Vyriešil som tak, ako som ho vyriešil, že nie úplne tak, ako som 

možno mal, ale vravím, nič ani nezmizlo. Všetko je zreteľné a zdokumentovateľné.  

 

Keďže sa nikto neprihlásil do diskusie predseda návrhovej komisie predniesol návrh na 

uznesenie. 

  

UZNESENIE č. 92/2021 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO 

BERIE NA VEDOMIE 

 

Správu o výsledkoch kontroly poskytnutia, čerpania a vyúčtovania dotácií poskytnutých z 

rozpočtu mesta Poltár za rok 2020 v zmysle platného VZN č. 4/2019 o poskytovaní dotácií z 

rozpočtu mesta Poltár 

 

Hlasovanie:  

 

5 - za                                      2 - proti                                         2 - zdržal sa hlasovania 

                     Zdenko Račko              Boris Dreisig 

                     Ing. Peter Žilák             Pavel Gavalec 

 

 
Neprítomní: JUDr. Bronislava Garajová, Mgr. Lenka Sojková, Karol Švingál, Bc. Martina 

Tóčiková 

 

23. Vrátenie dotácií poskytovaných z rozpočtu mesta Poltár na rok 2020 

Pani primátorka: tento bod bol predložený na rokovanie dnešného MsZ v nadväznosti na 

správu z vykonanej kontroly hlavného kontrolóra  poskytnutia a čerpania vyúčtovania dotácií 
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poskytnutých z rozpočtu mesta Poltár na rok 2020. Hlavný kontrolór identifikoval u 11 

poberateľov nedodržanie limitov zmluvne dohodnutých účelov použitia dotácií. Mestská rada 

na svojom zasadnutí 21. 6. odporučila, aby uvedené finančné prostriedky jednotlivé kluby 

vrátili mestu Poltár nakoľko došlo k prekročeniu limitov v zmluvne dohodnutých účelov 

použitia dotácie za rok 2020. V prípade, že by všetky finančné zdroje, ktoré vyčíslil hlavný 

kontrolór boli mestu vrátené, jednalo by sa o sumu 8 462,05 Eur. 

 

Keďže sa nikto neprihlásil do diskusie predseda návrhovej komisie predniesol návrh na 

uznesenie. 

 

UZNESENIE č. 93/2021 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO 

NEBERIE NA VEDOMIE 

 

 

vrátenie dotácií poskytnutých z rozpočtu mesta Poltár za rok 2020 v zmysle správy z vykonanej 

kontroly č. 3/2021 „Kontrola poskytnutia, čerpania a vyúčtovania dotácií poskytnutých 

z rozpočtu mesta Poltár za rok 2020 v zmysle platného VZN č. 4/2019 o poskytovaní dotácií 

z rozpočtu mesta Poltár“ 

 
 

Hlasovanie:  

 

1 - za                                         7 - proti                                      1 - zdržal sa hlasovania 

Mgr. Pavel Jánošík            Boris Dreisig    Ján Kromholc 

              Pavel Gavalec 

              Mário Kurák 

              Ing. Miroslav Macove 

              Zdenko Račko 

              Bc. Ján Skýpala 

              Ing. Peter Žilák    

 

 
 

Neprítomní: JUDr. Bronislava Garajová, Mgr. Lenka Sojková, Karol Švingál,  

Bc. Martina Tóčiková  

 

 

24. Správa o výsledkoch kontroly splnenia opatrení prijatých na základe kontroly  

č. 3/2020 overením výkazov Fin 1 - 12, ktoré boli vypracované mestom Poltár a 

organizáciami v jeho zriaďovateľskej pôsobnosti k 31. 12.2020 a o výsledkoch kontroly 

stavu a vývoja dlhu mesta Poltár  

  

Hlavný kontrolór Ing. Škrabák: predmetná kontrola bola vykonaná ako kontrola spojenia 

opatrení, kontrol vykonaných v predchádzajúcom roku s tým, že bola overená na finančných 

výkazoch za minulý rok. Boli zistené niektoré nesúlady, prekročenie rozpočtu atď. Výrazné 

zlepšenie bolo v prípade mesta Poltár. V ZŠ Ul. školská boli naformulované dva nedostatky. 

 

Keďže sa nikto neprihlásil do diskusie predseda návrhovej komisie predniesol návrh na 

uznesenie. 
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UZNESENIE č.  94/2021 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO 

BERIE NA VEDOMIE 

 

 

Správu o výsledkoch kontroly splnenia opatrení prijatých na základe kontroly č. 3/2020, 

overením výkazov FIN 1-12, ktoré boli vypracované mestom Poltár a organizáciami v jeho 

zriaďovateľskej pôsobnosti k 31.12.2020 a o výsledkoch kontroly stavu a vývoja dlhu mesta 

Poltár 

 
 

Hlasovanie:  

 

8 - za                                           0 - proti                                   0 - zdržal sa hlasovania 

 
 

Neprítomní: JUDr. Bronislava Garajová, Mgr. Lenka Sojková, Karol Švingál, Bc. Martina 

Tóčiková, Mário Kurák 

 

 

25. Správa o výsledkoch kontroly čerpania bežných výdavkov na strediskách Poliklinika 

a Požiarna ochrana za rok 2020 

Hlavný kontrolór Ing. Škrabák: kontrola sa týkala výdavkov za rok 2020 na strediskách 

Poliklinika a Požiarna ochrana. Nedostatky zistené neboli. Drobné nesúlady sú tam popísané. 

Boli navrhnuté 4 odporúčania, ktoré sa týkali vykazovania zdrojov financovania, správneho 

účtovania o skutočnej spotrebe, odporúčania v oblasti prehodnotenia starých zmlúv 

uzatvorených s dodávateľmi.  

Pán poslanec Gavalec: žiadosti všetky, ktoré chodia na mesto. Prečo sa nepreberajú na MsZ? 

Napr. pán Michálek, ktorý si dal žiadosť za vyúčtovanie, keď tam nemá plyn ani gamatky a 

prišlo mu platiť, a nemá odpoveď. Táto žiadosť mala tu byť a mali sme dať k tomu stanovisko. 

Chcem odpoveď, prečo sa neprejednávajú všetky žiadosti na zastupiteľstve. 

Pani primátorka: žiadosti na MsZ, ktoré spadajú do kompetencie MsZ sa prejednávajú. 

Všetky sú tu. O tých žiadostiach, o ktorých môže rozhodnúť primátor mesta, rozhoduje primátor 

mesta. Navyše niektoré žiadosti dávam do MsZ aj také, o ktorých môžem rozhodnúť aj sama, 

tzn. že podľa Zásad hospodárenia s majetkom mesta o tomto môže rozhodnúť primátor.  

Pán poslanec Gavalec: každá žiadosť do roku 2018 sa prejednávala na MsZ. 

Pani primátorka: no určite to tak nebolo, že každá žiadosť išla na MsZ, by sme tu nesedeli 3 

hodiny, ale oveľa viac, čiže ja podľa toho, aká je platná legislatíva, aké kompetencie má 

primátor a  MsZ to tak robím. Ak zistíš, že tá žiadosť o ktorej hovoríš, podľa akejkoľvek 

legislatívy tu mala byť, môžeš to navrhnúť do programu rokovania MsZ. To je zase 

kompetencia zastupiteľstva ako kolektívneho orgánu, ktorý potom bude kolektívne o tom 

rozhodovať. Ja viem, že pán Michálek ti je rodina, preto sa prihováraš. Tiež sa jednalo 

o finančnú satisfakciu, ale myslím si rodina - nerodina, všetko by sa malo prejednávať rovnako. 

Pán poslanec Gavalec: ako je možné, že Jánošík za svojho zaťa mohol hlasovať? Veď to je 

rodinný príslušník. My si  z tohto robíme holubník? 

Pani primátorka: no v tomto prípade je pán poslanec Jánošík, člen MsZ, je poslancom MsZ. 

To, či bude alebo nebude hlasovať je na rozhodnutí toho konkrétneho poslanca. Primátor mesta 
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nemá kompetenciu ktorémukoľvek poslancovi zakázať, aby na rokovaní MsZ hlasoval. Myslím 

si, že ani ty si nikdy, keď si bol primátorom mesta si žiadnemu poslancovi nezakázal hlasovať. 

Pán poslanec Gavalec: môžem povedať v histórii takéto rodinkárstvo nebolo ako je teraz v 

MsZ. 

 

Keďže sa nikto neprihlásil do diskusie predseda návrhovej komisie predniesol návrh na 

uznesenie. 

 

UZNESENIE č. 95/2021 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO 

BERIE NA VEDOMIE 

 

Správu o výsledkoch kontroly čerpania bežných výdavkov na strediskách Poliklinika 

a Požiarna ochrana za rok 2020 

 
 

Hlasovanie:  

 

6 - za                                         0 - proti                                     2 - zdržal sa hlasovania 

            Boris Dreisig 

                       Pavel Gavalec 

 
 

Neprítomní: JUDr. Bronislava Garajová, Mgr. Lenka Sojková, Karol Švingál, Bc. Martina 

Tóčiková, Mário Kurák 

 

 

26. Interpelácie poslancov 

Pán poslanec Kromholc: v tomto prípade za pána Micháleka, tiež súhlasím s pánom 

Gavalcom, s prejednaním jeho žiadosti ohľadom nájmu, kúrenia. 

 

27. Diskusia 

Pán poslanec Bc. Skýpala: najbližšie MsZ vidíme na kedy?  

Pán poslanec Račko: na 19.7.2021. 

Pán poslanec Bc. Skýpala: na najbližšom zastupiteľstve by som chcel predložiť VZN čo sa 

týka požívania alkoholických nápojov na verejných priestranstvách, lebo ako mesto nemáme 

prijatý žiadny zákon, ktorý zakazuje požívanie alkoholických nápojov. Obce majú kompetencie 

si prijať takéto uznesenie, resp. také VZN-ko, ktoré by toto požívanie alkoholických nápojov 

na verejných priestranstvách mohlo limitovať. Keďže vieme, že nielen v nočných hodinách, ale 

cez deň sa zgrupujú rôzne skupinky a požívajú tieto alkoholické nápoje. Bolo by to vhodné, 

aby sme potom aj tých prípadných narušiteľov vedeli sankcionovať. 

 

Pani primátorka: ja by som ešte rada uviedla na správnu mieru o čom sme tu hovorili v prípade 

udelenia alebo neudelenia slova pre poslanca vyššieho územného celku. V rokovacom poriadku 

MsZ v Poltári je napísané, ak na rokovaní požiada o slovo poslanec Európskeho parlamentu, 

poslanec Národnej rady Slovenskej republiky, zástupca vlády alebo iného štátneho orgánu, 
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predseda Banskobystrického samosprávneho kraja, predsedajúci mu udelí slovo, tzn. že v tomto 

prípade poslanec vyššieho územného celku je rovnako ako občan oprávnený, samozrejme po 

hlasovaní poslancov, vystúpiť v rámci diskusie, čiže mám za to, že ako predsedajúca MsZ som 

nič neporušila.  

Takže teraz vás poprosím, aby ste hlasovali o tom, či môžu vystúpiť priamo občania, ktorí tu 

sedia, samozrejme aj pani poslankyňa. 

 

Hlasovanie: 

      8 – za                                     0 – proti                                 0 - zdržal sa hlasovania 

 

Neprítomní: JUDr. Bronislava Garajová, Mário Kurák, Mgr. Lenka Sojková, Karol Švingál, 

Bc. Martina Tóčiková 

 

Poslankyňa VÚC MUDr. Baníková: dnešné rokovanie bolo pre mňa veľmi poučné z 

viacerých dôvodov. Ďakujem za tento zážitok ho absolvovať. Dôvodom dnešného môjho 

vystúpenia boli viaceré body o ktorých som Vás chcela informovať, ale pre časový sklz prejdem 

k  najdôležitejšiemu bodu a tým je Základná umelecká škola. Je tu aj pani riaditeľka 

Slebodníková, pravdepodobne bola prizvaná k tomuto bodu. Chcem povedať, že pani riaditeľku 

a základnú umeleckú školu si vysoko vážim. Veľmi ma mrzí, že základná umelecká škola je 

bodom programu a negatívnej kampane v úvode môjho  vstupu do volebného obdobia a aj ho 

ukončuje tak. ZUŠ fungovala úplne v normálnom režime, vznikli problémy s prevodom budovy 

katastra do majetku mesta  Banskobystrického samosprávneho kraja, o ktoré požiadalo mesto 

za účelom zriadenia domova sociálnych služieb alebo domova pre seniorov. Zastupiteľstvo 

Banskobystrického samosprávneho kraja schválilo tento prevod ako prípad hodný osobitného 

zreteľa za 1,-€ z dôvodu sociálnych služieb, na čo poslanci okolo bývalej poslankyne 

Brisudovej, teraz primátorky mesta a pani riaditeľky zvolali petíciu občanov, aby táto budova 

prešla do majetku mesta síce, ale nie za účelom zriadenia sociálnych služieb, ale v prospech 

presťahovania Základnej umeleckej školy. To, aké problémy mala základná umelecká škola v 

Spojenej škole, v internáte, aké boli animozity medzi pani Slebodníkovou ako riaditeľkou a 

pánom riaditeľom, sme neboli informovaní, ani ja. Myslím si, že komunikácia viazla na 

obidvoch stranách a mohlo sa to vyriešiť aj pokojným spôsobom. Prešli 2 alebo 3 roky, bola 

pandémia posledné 2 roky. Situácia sa znova vyhrotila po zaslaní vyúčtovania za energie za rok 

2020, ktoré považoval zriaďovateľ ZUŠ mesto Poltár za neadekvátne. Na pôde mesta teda bolo 

zvolané rokovanie zástupcov mesta a zástupcov zriaďovateľa Spojenej školy na ktorom sa za 

mesto nezúčastnila pani primátorka, ale sa zúčastnila pani viceprimátorka JUDr. Garajová, pani 

riaditeľka Slebodníková a za BBSK riaditeľ odboru školstva, riaditeľ školy, ja a ekonómka 

školy. Na rokovaní, ktoré prebehlo, mesto dostalo podrobné vysvetlenie k všetkým položkám 

vyúčtovania aj ročného zúčtovania aj ich výpočtov. Je treba povedať, že ZUŠ dlhodobo 

neplatila prenájom v priestoroch internátu, ktorý sa dohodol pri prevode základnej umeleckej 

školy do zriaďovateľskej pôsobnosti mesta z Banskobystrického kraja za nulový nájom na dobu 

neurčitú, čím sa, ale porušili aj Zásady hospodárenia a nakladania s majetkom 

Banskobystrického samosprávneho kraja, ale vzhľadom na účel, že to bolo  pre základnú 

umeleckú školu, dlhodobo sa tento rozpor akceptoval. Pani viceprimátorka JUDr. Garajová 

argumentovala, prečo nie je mesto ochotné zaplatiť také sumy vzhľadom na to, že výučba 

neprebiehala atď. tých argumentov bolo viacej. Dokonca, že sa zaúčtúvajú aj vrátnici. Mesto 

Poltár ako prenajímateľ priestorov, napr. aj v Poliklinike v Poltári, nikdy nezohľadňoval pri 

výške nájmu, či tam človek robil 1 deň alebo 5 dní , či bolo 100 ľudí pred ambulanciou alebo 

1. Každý rok sme platili plný nájom a takisto aj vyúčtovania za energie, ktoré prišli. Tak, ako 
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to argumentovala JUDr. Garajová, že by to malo byť v tomto prípade zohľadnené, pre iných 

poskytovateľov v pozícii prenajímateľa nikdy k takýmto argumentom nebolo zo strany mesta 

pristúpené. Takže myslím si, že to porovnanie je adekvátne. 

 Na rokovaní, ktoré bolo s BBSK sme mestu vysvetlili, že aká je situácia v Spojenej škole, 

nakoľko Spojená škola je škola, ktorá sa úspešne uchádzala o nenávratné finančné prostriedky 

z programu európskej banky, v programe pre dobiehajúce regióny so zámerom vytvoriť zo 

Spojenej školy regionálnu vzdelávaciu inštitúciu so zameraním na zvyšovanie záujmu žiakov 

o štúdium poľnohospodárskych, lesníckych, sklárskych odborov atď. Z toho vyplýva, že táto 

škola má predpoklad nárastu žiakov a potrebu využívania všetkých priestorov Spojenej školy. 

Práve nedostatok kvalitných absolventov strednej školy, ktorí by sa uplatnili na trhu práce a 

dobudovanie diaľničnej siete je príčinou nedostatočného záujmu investorov o príchod nášho 

okresu a vytváranie nových pracovných miest. Na jednej strane sa Spojená škola rozvíjať 

nemôže a má poskytovať priestory ZUŠ, na druhej strane chceme, aby prinášala kvalitných 

absolventov na trh práce - rozpor. Pre rozvoj tejto školy a prilákanie žiakov je nevyhnutné 

sociálne zázemie. Na pôde mesta sme poukázali, že hygienické štandardy v internáte sú 

dlhodobo neudržateľné a zo strany Hygieny bola avizovaná potreba úprav priestorov s 

prihliadnutím aj na pandemickú situáciu.  

Môj názor, zriaďovateľ by mal riešiť priestorovú situáciu ZUŠ nakoľko v priestoroch internátu 

je situácia dlhodobo neudržateľná. Táto moja veta bola zneužitá alebo využitá nielen pri liste 

na Banskobystrický samosprávny kraj, ale aj v občasníku "Poltárskom občasníku" kde bol 

označený Banskobystrický kraj ako aj ja za neseriózneho partnera, ktorý nie je ochotný 

pristúpiť na kompromisy. Veľmi ma to mrzí. Pre Poltár je Spojená škola jedinou školou v 

okrese Poltár a je nielen mojím záujmom, ale aj záujmom mesta Poltár, ktoré ak chce zvýšiť 

svoj kredit, malo by si udržať túto školu, zabezpečiť jej rozvoj a pomáhať, aby táto škola 

napredovala. Ak nebudeme mať ani školu a iné veci v okrese, tak načo tento okres je? V článku 

občasníka sa uvádza, že mesto Poltár sa nemôže dlhodobo spoliehať na dodržiavanie pravidiel 

a dohôd zo strany ani Spojenej školy, ani BBSK, ani reprezentantov okresu Poltár, a ani 

poslancov. K tomuto by som len toľko chcela uviesť, že Banskobystrický samosprávny kraj 

prenajímal priestory internátu dlhodobo za 1€. S prihliadnutím na ten účel zmluvy sme ani 

neinicializovali zmeny týchto zmlúv. Aj napriek vyššie uvedenej nespoľahlivosti bol práve 

Banskobystrický kraj ten, ktorý nakoniec mestu podal pomocnú ruku a v Memorande o 

spolupráci a o zabezpečení priestorov pre Spojenú školu sa dohodol s mestom Poltár o prenájme 

priestorov katastra na 2 roky. Dovtedy, kým Spojená škola nezíska finančné prostriedky a 

neprebehnú procesy v európskej banke, pretože po tomto období budú tieto priestory využívané 

na výučbu žiakov a rozšírenie učebných odborov pre žiakov Spojenej školy. Z môjho pohľadu 

podľa zákona o samospráve je mesto povinné v zmysle svojich kompetencií postarať sa o 

inštitúcie vo svojej zriaďovateľskej pôsobnosti na ktoré okrem iného berie finančné prostriedky 

z podielových daní. V tomto kontexte považujem neschopnosť mesta nájsť vhodné priestory 

napriek dostatočnému časovému horizontu, pretože výpoveď nájmu prišla v apríli a školský rok 

začína v septembri. Tak považujem za dostatočné, aby mesto našlo vhodné priestory pre svoju 

inštitúciu vo svojej zriaďovateľskej pôsobnosti. A toto považujem za absolútne zlyhanie 

manažérskych schopností predstaviteľov mesta Poltár. Toľko som si považovala za potrebné 

uviesť na pravú mieru, nepravdivé a skreslené informácie o neúcte, o srdiečkach a podobných 

záležitostiach, ktoré nemajú poslanci ani BBSK voči žiakom ZUŠ. Opakujem, že prácu 

riaditeľky ZUŠ si vysoko vážim. viem, že aj umelecký rozvoj je veľmi dôležitý pre okres Poltár. 

V prvom rade je dôležité nájsť pracovné uplatnenie a nájsť možnosť vzdelávania žiakov a 

ponúkať kvalitných uchádzačov na trh práce. To je prioritou a malo by to byť aj prioritou mesta 

Poltár. 

V Poltári nikdy nebolo zvykom, že by sa deti rozdeľovali na deti našich voličov a nevoličov 

alebo deti ZUŠ a deti iné, a v tomto narážam na skresanie dotácií pre centrum voľného času na 
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pobytový tábor prvý týždeň na ranči Cililing. V tábore kde naše deti z mesta Poltár idú na 

týždňový pobyt, aby sa zrekreovali, aby boli na čerstvom vzduchu. Pani viceprimátorka 

Garajová schválila tomuto centru voľného času dotáciu pre tento tábor vo výške 1.000,-€. Pani 

primátorka skresala túto dotáciu na 300,- Eur. Napriek tomu, že tieto financie prichádzajú práve 

z podielových daní. Takže bola by som rada, keby sme rovnakým metrom riešili všetky deti v 

meste Poltár a aj v okrese Poltár. 

 

Pani primátorka: pani poslankyňa tu uviedla množstvo zavádzajúcich informácií, na ktoré by 

som rada zareagovala. Prvou informáciou je, že nájom, ktorý platila ZUŠ bolo 1,- €. Táto 

informácia je presná, lenže v priestoroch mesta Poltár sídlilo  Gymnázium, ktoré patrilo pod 

vyšší územný celok, a podmienky boli úplne rovnaké. Čiže porovnávajme porovnateľné, tak 

ako Gymnázium platilo v priestoroch Základnej školy na Ul. školská 1-€, tak isto aj ZUŠ platila 

1,- €. Ďalšia vec je, že ZUŠ patrila v minulosti pod krídla Banskobystrického samosprávneho 

kraja. Na základe dohôd sa dohodlo, že škola bude mať práve preto, že prechádza z 

Banskobystrického samosprávneho kraja pod krídla mesta Poltár takýto nájom a začala sídliť v 

priestoroch Spojenej školy. My sme zrazu mali dva problémy. Spojená škola nemá žiakov, ale 

má veľké priestory. Základná umelecká škola má 400 žiakov, ale nemá priestory. My sme mali 

trojmesačnú výpovednú lehotu a za 3 mesiace sme mali nájsť domov pre 400 žiakov ZUŠ. Toto 

má byť dostatočný čas na premiestnenie detí, ktoré tam chodia od predškolského veku, až teda 

po dospelých? Toto mal byť ten dostatočný priestor? Ani predseda Banskobystrického 

samosprávneho kraja s tým nesúhlasil. A nie Vy, pani poslankyňa ste sa pričinili o podpísanie 

Memoranda. Práve naopak, Vy ste tam ani neboli, pani poslankyňa. Na stretnutie ma pozval 

predseda BBSK, bol tam vicežupan, a tiež riaditeľ. Oni chceli nájsť riešenie, pretože keby to 

bolo na Vás, tak naše deti sú dnes už na ulici. Áno, potrebujeme tu aj stredné školy. Ja som o 

tom presvedčená, že určite potrebujeme strednú školu, ale my sme o tom nehovorili v súvislosti 

so ZUŠ. Ja som vyvolala stretnutie s BBSK, pretože som zháňala finančné prostriedky na to, 

aby bola vypracovaná štúdia z roku 1971 na komunikáciu Poltár - Nové Hony s ktorou ste vy 

nesúhlasila, pretože tam kde má byť cesta, sa nachádzajú minerálne pramene, genofond Daniela 

a poľovné združenie. Lenže, nie zvieratá sú na prvom mieste, pani poslankyňa, ale ľudia, ktorí 

tu nemajú prácu. Mojou ambíciou je presne to, čo ste povedali, dotiahnuť do Poltára inžinierske 

siete k priemyselnému parku a mať cestu Poltár - Nové Hony o ktorej Poltárčania snívajú od 

roku 1971, a nielen Poltárčania, ale aj Spojená škola. Stačí si to pozrieť v správe o výchovno-

vyučovacích výsledkoch, ktorá je zverejnená na internetovej stránke. Porovnávajme, prosím 

porovnateľné a nezavádzajme tu ľudí. Vy ste hovorili niečo o tom, či má okres Poltár nejaké 

uplatnenie naďalej,  ale vy ste poslankyňa za okres Poltár, Vy máte na starosti rozvoj tohto 

okresu. Povedzte mi, čo konkrétne ste urobili pre toto mesto. Vaše dotácie smerujú úplne inam. 

A ešte čo sa týka kooperácie medzi napr. Spojenou školou a mestom Poltár. Toto MsZ 

schvaľovalo Radu mladých a zástupcovia Rady mladých sú aj zo Spojenej školy. Ak niekomu 

ide o deti, tak ide o deti tomuto mestu. A ešte tábor Cililing, ktorý je vo vašej blízkosti na 

Červeni, tam kde bývate, u susedov. Vy dávate dotácie táboru Cililing alebo ste dávali z BBSK. 

Naše deti, ktoré tam pôjdu, nemám problém žiadny podporiť. Na päť dní chceli 1.000,- €, ale 

finančné zdroje, ktoré my používame z rozpočtu pre deti od 5 do 15 rokov, používame 

nasledovne. Pre všetky deti, čiže na MDD pre všetky deti a na Mikuláša pre všetky deti. Ak sa 

deti chcú venovať hipoterapii, môžu tak urobiť jeden krát do týždňa v rámci centra voľného 

času. Skúsme si povedať, kto a akým spôsobom zastupuje mesto Poltár. Čestne, nie si tu 

vylievať svoje vlastné emócie a city na primátorku mesta a na to, že toto mesto dobre nevedie. 

Keby som ho dobre neviedla, tak nedostanem toľko hlasov, aby som sa stala primátorkou mesta. 

 

Poslankyňa VÚC MUDr. Baníková: musím zareagovať. Pani primátorka úplne zavádzate. 

Naozaj je to veľmi smutné, ale v prvom rade musím povedať k ceste Nové Hony. Mali sme 
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stretnutie na Banskobystrickom samosprávnom kraji kde sme riešili viaceré problémy. Tá cesta 

má hodnotu 12.000.000,- €. Vy ste povedali, že chcete peniaze na projektovú dokumentáciu na 

cestu, a že na túto cestu zoženiete peniaze ako poslankyňa NR SR. V prvom rade by ste sa mala 

vy postarať ako poslankyňa NR SR, aby ste doniesla nejaké peniaze do Poltára, a nie aby ste 

odo mňa chceli, aby som Vám tu ja skladala účty, čo som pre Poltár urobila. Nebyť mňa, tak v 

Poltári do dneska nie je urobený ani jeden prístup do Poltára. Všetky vstupy sa robili za môjho 

volebného obdobia. Nebyť môjho vplyvu do dnešného dňa tu nemáme zrekonštruované 

predstaničné námestie. V sociálnom podniku v Rovňanoch zamestnávame 10 ľudí z 

komunitného centra znevýhodnených a dlhodobo nezamestnaných, práve z mesta Poltár. Ja 

nemám dôvod Vám tu skladať účty. Čo sa týka toho Memoranda, bola som pozvaná aj ja, ale 

ja na rozdiel od Vás nie som politička na plný úväzok. Pracujem ako lekárka vo vakcinačnom 

centre a v okrese Poltár som osobne ja zaočkovala 1700 ľudí, a fotila ste sa na fotke Vy, že 

očkujete, a ani ďakujem pekne, a ani zmienka o tom,  kto túto službu robí pre mesto Poltár.  Ani 

som nechcela túto tému otvárať, ani nebudem pokračovať, ani sa nedám  vtiahnuť do nejakých 

invektív. Keď Vy budete toľko robiť pre mesto Poltár, potom si to môžeme porovnať. 

 

Pani primátorka: pani poslankyňa, vakcinácia? Chcete vakcináciu ako sme ju vybavovali cez 

Ministerstvo zdravotníctva Slovenskej republiky? Vybavili sme všetko. Všetko sme poskytli 

zdarma, kontaktovali sme ľudí cez návratky. Boli tam moji pracovníci. Ďakujeme za očkovanie, 

to je pravda, prišli ste potom, ako ste boli kontaktovaná z Ministerstva zdravotníctva Slovenskej 

republiky cez Banskobystrický samosprávny kraj. Ako Poltárčanka ste mohli prísť ako prvá do 

Poltára.  

 

Pani riaditeľka Mgr. Slebodníková, DiS. art.: za celý čas ako riaditeľka školy stále 

komunikujem s pánom riaditeľom. Neodpovedá na maily, nekomunikuje, všetko som si musela 

ísť vybaviť na VÚC. V havarijnom stave bola strecha, vytápanie. Museli sme vodu odčerpávať. 

Pán riaditeľ sa ani raz neprišiel pozrieť. Nevedela som už čo, tak s bývalou poslankyňou pani 

Brisudovou sme išli za pánom Lunterom, ktorý sa potom sem prišiel pozrieť. A aj ty, pán bývalý 

primátor si sa prišiel pozrieť, a vieš o tom, že 7 mesiacov sme sa neučili v ateliéri. Firma, ktorá 

prišla na druhý deň povedala, že keby vedeli, že je to také, my prídeme stále, ale niekto to musel 

urobiť. Vy ste mi povedala MUDr. Baníková, že ste urobila všetko. Informovala som sa, ale 

všetko je v kompetencii pána riaditeľa. Ten sa ani raz neprišiel pozrieť. Čo sa týka 1,- Eura, na 

stretnutí 2.6.2021 tam bol aj pán Lunter ml., povedal, že 1,- Euro je normálne. Čo sa týka 

petície, 15.3.2018 som na MsZ argumentovala a poslancov presvedčila, a oni schválili, že 

primátor mesta má požiadať VÚC o túto budovu. My sme ani netušili, že sa jedná o nejaký dom 

dôchodcov. My sme tú petíciu podpisovali, boli tam dva body a bolo tam okolo 1200 podpisov. 

Jednak som bola na stretnutí, bola tam bývalá predsedníčka Rady školy pani Brisudová, zavolali 

ma na mesto a tam my už dali plánik, že máme ísť na základnú školu. Ja som si dovolila pofotiť 

celú školu, zavolala som si aj pána poslanca Bc. Skýpalu, ktorý je náš poslanec, aby sa prešiel 

po všetkých miestnostiach, aby videl, čo v tých priestoroch máme. Minulý rok sme mali 

podrobnú inšpekciu, boli sme vyhodnotení, že máme výborne vybavenú školu, dokonca aj 

nadštandardne v niektorých odboroch. My sme tú petíciu dali za to, že nechceme ísť na 

základnú školu, a že chceme ísť do tej budovy. Ja som tú petíciu začala, a to som  ani netušila, 

že poslanci BBSK to schvália pre dom dôchodcov. Keď sme sa o tom dozvedeli, bolo jasné, že 

vy poslanci ste boli obídení, a miesto ZUŠ to bolo schválené za dom dôchodcov. Všetkým 

poslancov VÚC sa napísalo ako to bolo. Pán Lunter nepodpísal to uznesenie. Z mojej strany 

smerom k riaditeľovi Spojenej školy je komunikácia stála, pretože ja najprv prosím, potom 

píšem, potom vyjednávam a potom konám. Nemám nič proti nemu, ale to, čo sa teraz deje v 

poslednom čase. Nemôžeme sa spoliehať na VÚC, dve hodiny sme boli na jednaní, férovo sme 

jednali. Bol tam pán Lunter, pán z odboru školstva a pán riaditeľ Spojenej školy. Dostali sme 
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nejaké memorandum, ktoré potom trošku upravili. A ja som napísala pripomienky k tomu 

memorandu. 6.6.2021 mi pani primátorka oznámila, že dostala mail od pána riaditeľa 

Zdechovana, že na základe rozhovoru so svojimi zamestnancami sa uzhodli, že výpoveď platí 

v plnom rozsahu. Keďže sme férovo jednali, chceli sme, aby sa aj BBSK k tomu férovo 

postavila. Následne prišiel mail od pána riaditeľa Spojenej školy, že bol uvedený do omylu, a 

že to platí na čom sa dohodli pôvodne. Jednania s pánom riaditeľom Zdechovanom sú na bode 

mrazu, nereaguje na maily, písomné žiadosti. Spolupráca medzi internátom, pani upratovačkou 

je stále vynikajúca. S pánom riaditeľom je to raz hore, raz dole. Napr. ak nám niekto nekúri, na 

treťom poschodí je zima, tie služby sme nedostávali. Museli sme si kúpiť vyhrievacie telesá. 

Sme okresná škola. Počet žiakov nám klesol z dôvodu pandémie, robíme aktivity, učíme aj vo 

večerných hodinách, a aj cez víkendy. Poskytujeme umelecké vzdelanie v celom okrese. 

Ďakujem starostom okolitých obcí, že vytvárajú podmienky, aby sa deti mohli učiť, vzdelávať. 

Nevediem štatistiku, máme okolo 150 žiakov na elokovaných pracoviskách. A celkovo okolo 

400 žiakov. Mesto Poltár by sa malo postarať, aby sme boli v nejakej mestskej budove, aby sme 

neboli v ZŠ poobede, pretože po 16.00 hod. je už tma, a rodičia už nechcú púšťať deti. My 

ideme komplet z podielových daní, koeficient je 91,475, koeficient išiel dole. My nemáme na 

výplaty. Dostali sme síce injekciu z Ministerstva školstva, ale v budúcom roku to 

pravdepodobne nebude reálne. Na záver chcem povedať, že nebolo nikdy férové jednanie zo 

strany pána Zdechovana. Potrebovali by sme nové priestory, väčšie kde by bolo možné vytvoriť 

adekvátne podmienky na výučbu. 

 

Pán Štefančík: páni poslanci postupne odchádzajú, tak ukazujú ako im záleží na názore 

občanov. Bola tu urobená nedávno analýza kontajneru s komunálnym odpadom. Pani Nékyová 

bola urobiť analýzu. Bolo roztriedené 74 kg odpadu, z toho vyše 79 % odpadu bolo takého, čo 

tam nemalo čo robiť. Takže separácia v meste Poltár je minimálna. Pán Dreisig, vy ste s tým 

nesúhlasil, že pre mesto Poltár Elvis nie je dobrý. Mesto Handlová beží na systéme Elvis. 

Hovoril som nedávno s riaditeľom mestského podniku služieb, oni si to veľmi pochvaľujú.   

Pán poslanec Dreisig: áno, nesúhlasil som s Elvis ako aj ostatní poslanci. 

 

Pán Štefančík: nie je dobrý?  

 

Pán Dreisig: a koľko je miest na Slovensku kde Elvis nie je? 

 

Pán Štefančik: ak má niekto záujem, páni poslanci, organizujem exkurziu do Handlovej. 

Pripadajú dni v júli, môže nás riaditeľ prijať. Či sa jedná o separovanie odpadu, atď. Aby sa 

poplatky nezvyšovali, my ich môžeme znížiť. 

 

Pani riaditeľka Mgr. Slebodníková, DiS. art: ja som si urobila analýzu, nevedela som o 

jednaniach, aké budú nasledovať. Pani riaditeľku na Ul. školskej som vo februári požiadala, 

aby mi poskytla informácie ako jej vychádza na m2. Na m2 má platbu 9.20 Eur. To isté som 

nahodila na naše m2, vykurujeme aj balkóny. Nám to vychádza na 17.30 Eur. Takže ten pomer 

9.20 Eur a 17.30 Eur tiež o niečom hovorí. My platíme paušálne za všetko, nemáme hodiny. 

Nejaké vyúčtovanie, ktoré sme dostali, dodnes nám nebolo doručené. Vychádza nám to, že 5 

000,- Eur platíme navyše každý rok.  
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Keďže sa už nikto neprihlásil do diskusie, pani primátorka všetkým poslancom  poďakovala za 

účasť na zasadnutí a zasadnutie MsZ ukončila.   

 

 

 

             Martina Brisudová                                                    

               primátorka mesta                                                            

                                                 

 

 

 

        Mgr. Lenka Sojková                                                               Ján Kromhol  

            I. overovateľ                                                                       II. overovateľ 

 

 

 


